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12 MAHALLEYI 
ZIYARET ETTI

Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet Pekyatırmacı, ilçe-
de bulunan 12 dış mahalleyi ziyaret ederek vatandaş-

larla bir araya geldi. 
 n HABERİ SAYFA 16'DA

KONYA KÜLTÜRÜ 
YAŞATILACAK

Meram Belediye Başkanı Mustafa Kavuş, asırlar bo-
yunca muhafaza edilerek yaşanılan Konya ve Meram 
yaşam kültürünü müzede sergileyeceklerini söyledi. 

n HABERİ SAYFA 2'DE

Gece gündüz çalışıyoruz

Yalıhüyük ve Ahırlı’da vatandaşla buluşan, Ahırlı’ya 
kazandırılan çok amaçlı salonun açılışını yapan Kon-
ya Büyükşehir Belediye Başkanı Uğur İbrahim Altay; 

“Gece gündüz demeden çalışıyoruz” dedi.  
n HABERİ SAYFA 7'DE

‘Gençler için varız’ Nesiller ihya ediliyor
Gençlerin verdiği destek-
ten duyduğu memnuniyeti 
dile getiren Meram Beledi-
ye Başkanı Mustafa Kavuş, 

“Gençlerimiz, gelecek 
için ektiğimiz tohumdur” 

açıklaması yaptı.
n HABERİ SAYFA 15'DE

Karatay Belediye Başkanı 
Hasan Kılca, Karatay Kent Kon-

seyi gönüllüleriyle bir araya 
geldi. Başkan Kılca; “Neslin 

ihyası ve bu nesillerimizin kök-
lerine bağlı olarak yetişmesi 

için çalışıyoruz” dedi.
n HABERİ SAYFA 16'DA

‘Şiire ilgi var’Çevreci araç!

Konya Elektrikli Araçlar 
Anonim Şirketi (KEA), 

şehir içi ulaşımda 
emisyonu azaltmak 

ve çevreye duyarlı bir 
ulaşım modeli sunmak 
vizyonuyla yüzde 100 

elektrikli araç kiralama 
hizmetine başladı.

n HABERİ SAYFA 15'TE

Selçukya Kültür 
Sanat Derneği olarak 
öğrencilerle buluş-

mayı sürdürdüklerini 
belirten Başkan Av. 
Fatma Şeref Polat, 

öğrencilerin şiire olan 
ilgisinin kendilerini 

mutlu ettiğini söyledi.
n HABERİ SAYFA 14'TE

Artan inşaat sektörü maliyetleri, kalifiyeli eleman sıkıntısını değerlendiren  
KOMÜT Başkanı Adem Bulut, inşaat sektörünü zor günler beklediğini söyledi

İSTİŞARE TOPLANTISI
Konya Müteahhitler Bir-
liği Derneği (KOMÜT), 
2024 Mart İstişare Top-
lantısı’nı gerçekleştirdi. 

Toplantıda son dönemde 
inşaat sektöründe yaşa-
nan sorunlar ele alınır-

ken inşaat sektöründeki 
maliyet artışı, ara ele-
man sorunu ve beledi-
yelerden ruhsat alma 
süreçlerinin uzaması 

gibi konular görüşüldü. 

EV FİYATLARI ARTACAK!
KOMÜT Yönetim Kurulu 

Başkanı Adem Bulut, “Se-
çim sonunda döviz kurun-
daki beklenen yükselişi 
inşaat maliyetlerini daha 
da artıracak. Maliyetlerin 
en fazla 6 ay içerisinde iki 
katına çıkma ihtimalini ön 

görüyoruz. Artan mali-
yetlerle beraber gelecek 
dönemde konut fiyatları 
daha da artacak” dedi. 

n HABERİ SAYFA 5'TE

Gençler yetişiyor
Otogar Zeki Altındağ 

Gençlik Merkezi, 
etkinlik merkezli 

ve milli ve manevi 
değerlerin ön plana 
alındığı eğitimlerle 

gençlerin yetişmesini 
sağlıyor.

n İLİM YUVALARI 3’TE

‘Tuzağa düşmedik’
Anarşi yıllarında 

Mücadele Birliği’nin 
aldığı pozisyonu an-
latan İrfan Küçükköy, 
ülkeyi kaosa sokmak 
isteyen bu tuzağa biz 
malzeme olmadıkları-

nı söyledi.
n KÜLTÜR ADAMLARI 9’DA

Zengin gönüllüydü
Gönlü zengin ve 

yaptığı hayırlarıyla 
dikkat çeken Kon-
ya basın camiası-
nın çınarlarından 
merhum Hanefi 
Aytekin, hayırse-
verliğiyle anılıyor.
n HAYIRSEVERLER 4’TE

Hizmetleriyle anılıyor
NEÜ İlahiyat Fa-

kültesi Eski Dekanı 
Merhum Prof. Dr. 
Mustafa Uzunpos-

talcı, ilahiyat fakülte-
lerinin çoğaltılması 
konusunda önemli 

adımlar atmıştı.
n VEFA 12’DE

‘Memlekette gibiyim’
Uluslararası Mevlana 
Anadolu İmam Hatip 

Lisesinde lise eğitimimi 
sürdüren Hazim Sala-

heldin, Konya’da olmak-
tan duyduğu memnuni-

yeti dile getirdi.
n GENÇ MİSAFİRLERİMİZ 

19’DA

Teravih bereketi
Mübarek Ramazan 

ayının ilk teravih 
namazı, tüm dünyada 
olduğu gibi Konya’da 

da bereketli geçti. 
Konya protokolü de 
ilk namazı vatandaş-

larla kıldı.
n KONYA’DA RAMAZAN 8’DE   

Adem Bulut

SEKTOR UMUTSUZ!

Ramazanda
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Meram Belediye Başkanı Mustafa 
Kavuş, asırlar boyunca muhafaza 
edilerek yaşanılan Konya ve Meram 
yaşam kültürünü tüm otantikliği 
ile yeni nesillere aktaracaklarını 
belirtti. Etnografik içerikli bir 
müze projesi geliştirdiklerini 
ifade eden Başkan Mustafa 
Kavuş, bunun için projeye Meram 
Şehir ve Yaşam Kültürü Müzesi 
adını verdiklerini söyledi. Proje 
kapsamında ilçenin yeşil ile iç içe 
olan Dutlu Caddesi’nde aynı avlu 
içerisinde karşılıklı konumlanmış 
iki geleneksel Konya evini ve 
arkasındaki bağ arazisini müzeye 
dönüştürme kararı aldıklarını 

söyleyen Kavuş, “Meram’da 
oluşturmaya başladığımız yeni 
tarih ve turizm rotası üzerinde 
bulunan müzede, Meram 
insanının tüm yaşam dönemlerine 
yer vereceğiz. Meram’da 
doğmak, Meram’da çocuk olmak, 
Meram’da Evlenmek, Meram’da 
Anne-Baba Olmak, Meram’da 
Mutfak, Meram’da Bağ-Bahçe, 
Meram’da Mevsimler başlıkları 
altında Meram’ın toplumsal 
törenlerini ve kültürünü etnografik 
malzeme ve canlandırmalarla 
gelecek nesillere tanıtacak ve 
aktaracağız.” ifadelerini kullandı.

AYDIN ÇAVUŞ’UN HİKAYESİNEAYDIN ÇAVUŞ’UN HİKAYESİNE
LEZZETİMİZLE EŞLİK EDİYORUZLEZZETİMİZLE EŞLİK EDİYORUZ

MERAM VE KONYA  KÜLTÜRÜNE AİT 
NE VARSA BU MÜZEDE OLACAK

BAŞKAN KAVUŞ; “TESİSİ, 
ŞEHRİN GEÇMİŞİNE 
VE GELECEĞİNE 
SAHİP ÇIKMAK ADINA 
YENİLEDİK”
 
Meram Köprüsü’nden başlayıp 
Tavus Baba Türbesi ile 
devam eden ve Aydın Çavuş 

Tepesi’ni de içine alan tüm bu 
bölgenin Konya’da yaşayan 
herkesin hayatında özel bir yeri 
olduğuna vurgu yapan Meram 
Belediye Başkanı Mustafa 
Kavuş, ‘Konya’da Sosyal Hayat’ 
denince ilk akla gelen yerlerden 
biri olan Aydın Çavuş Tepesi 
ve Restoranı’nda yapılan 

düzenlemenin beğenilmesinden 
duyduğu mutluluğu dile getirdi. 
Tepenin her zaman şehrin 
simgelerinden biri olduğunu 
hatırlatan Başkan Kavuş, “Meram 
Aydın Çavuş Tesisimiz sadece 
ekonomik ömrünü tamamladığı 
için değil bu şehre Aydın Çavuş 
gibi madden ya da manen 

büyük emekleri olmuş, hizmetleri 
dokunmuş isimli isimsiz tüm 
kahramanların aziz hatıralarını 
yaşatmak adına ve onlara 
duyduğumuz saygıya, şehrin 
geçmişine, güçlü geleceğine ve 
insanımızın anılarına sahip çıkma 
gayretimizin bir göstergesi 
olarak  yeniledik” diye konuştu.
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      Gece Gündüz
Konya                     2°C      18°C

Karaman               2°C 19°C 

Aksaray                 2°C   18°C

Ankara                   2°C    18°C Hicrî: 2 Ramazan 1445  -  Rûmî: 12 Mart

Muhammed Esad Çağla

Ömür, Rabbimizin bize lütfettiği 
en değerli nimettir. Gençlik ise bu 
nimetin en verimli ve en değer-
li zamanıdır. Bu çağları Kur’an’ın 
rehberliğinde, Peygamber Efen-
dimiz (s.a.s)’in örnekliğinde, milli 
ve manevi değerlerimizin ışığın-
da geçirmek en kıymetli serma-
yedir. Bu kapsamında Selçuklu 
Müftülüğüne bağlı olarak hizmet 
veren Otogar Zeki Altındağ Genç-
lik Merkezi 2021 yılından bu yana 
faaliyet göstererek merkeze ge-
len gençlerin etkinlik merkezli 
ve milli ve manevi değerlerin ön 
plana alındığı, kültürel gezilerle, 
sosyal oyun ve etkinliklerle hoşça 
vakit geçirebilecekleri şekilde bir 
değer eğitimi sürecine katkı sağ-
lıyor. 
Öncelikle sizleri tanıyabilir mi-
yiz?
İsmim Bayram Sürekli. Selçuklu 
Müftülüğü Gençlik Koordinatörü-
yüm aynı zamanda 3 yıldır Oto-
gar Zeki Altındağ Gençlik Mer-
kezimizde Manevi Danışmanlık 
yapıyorum…
Gençlik merkeziniz ne zaman 
kuruldu? Görevli sayınız ve ula-
şabildiğiniz öğrenci sayınız ne-
dir? 
Gençlik Merkezimiz fiili olarak 
2021 yılında resmi çalışmaları-
na başladı. Biz de burada kuru-
cu Manevi Danışman oluyoruz 
bir anlamda. Burada alanında 
Uzman Mahmut Kabalak ve Hü-
seyin Silay Hocalarımla birlikte 
3 Manevi Danışman arkadaşım, 
proje paydaşı okullarımızdan ge-
len kulüp rehber öğretmenleri-
miz ve aynı zamanda Üniversite 
öğrencisi genç gönüllülerimizle 
oldukça geniş bir kadroyla genç-
lerimize hizmet vermekteyiz. 
Toplamda 125 öğrencimize de-
ğişik zaman dilimlerinde Gençlik 
Merkezimizde aktif hizmet ver-
mekteyiz. İnşallah fiziksel mekan-
larımızda yapacağımız kapasite 
artırımıyla daha fazla gencimizi 
Gençlik Merkezimizde misafir et-
mek istiyoruz.
Gençlik merkezi olarak merke-
zinizden faydalanan gençlere 

yönelik ne tür çalışmalar yapı-
yorsunuz?
Gençlik Merkezimiz bilinen Ku-
ran Kursu formatının dışında bir 
hizmet vermektedir. Buraya ge-
len gençlerimiz etkinlik merkezli 
ve milli ve manevi değerlerin ön 
plana alındığı, kültürel gezilerle, 
sosyal oyun ve etkinliklerle hoşça 
vakit geçirebilecekleri şekilde bir 
değer eğitimi sürecinden geçiyor-
lar. Ramazan ayında hayırsever-
lerimizin katkılarıyla gençlik iftar-
ları düzenliyor yüzlerce gencimizi 
aynı sofrada buluşturuyor ve iftar 
heyecanlarını birlikte yaşıyoruz. 
Gençlik merkezini kullanan 
gençlere ne tür imkânlar sunu-
yorsunuz?
Gençlik Merkezimiz İlkokul, or-
taokul ve lise öğrencilerimize 
yönelik değişik projeler sunmak-
tadır. Örneğin Gençlik Merkezi-
mizi Cumartesi günleri İlkokul 3 
ve 4. Sınıf öğrencilerimize tahsis 
ediyoruz…Burada Genç Gönül-
ler Çocuk Gönüllerle Buluşuyor 

projesini burada hayata geçirdik. 
Çocuklarımız burada liseli ve 
üniversiteli ağabeyleriyle hem 
okul derslerine yönelik dersler 
yaparken diğer yandan ikram ve 
oyunlarla eğlenceli bir vakit geçir-
mekteler. Diğer taraftan değişik 
ortaokullardan öğrenci grupları-
mız hafta içi gençlik merkezimize 
gelerek ÇEDES Değerler eğitimi 
programına katılmaktalar. Aynı 
şekilde liseli gençlerimiz de ken-
dileri için planlanan gün ve saat-
lerde gençlik merkezimize geli-
yorlar. Bizler liseli öğrencilerimiz 
için sadece kış döneminde değil 
aynı zamanda yaz tatillerini daha 
nitelikli değerlendirebilmeleri için 
yaz döneminde Gençlik Merkezi-
mizde Kuran-ı Kerim, Siyer-i Nebi 
Kurslarının yanında Halk Eğitim 
aracılığıyla   ücretsiz Arapça ve 
İngilizce kursları düzenleyerek 
onların akademik gelişimlerine 
katkı sağlıyoruz. Birlikte halı saha 
maçı turnuvaları, şehir turları gibi 
sosyal etkinliklerimiz yaz döne-

minde de devam etmektedir.
Gençlik merkezini kullanan 
gençlerden ne tür geri dönüşler 
alıyorsunuz?
Gerek yıl içerisinde eğitime de-
vam eden gerekse daha önceki 
yıllarda Gençlik Merkezimizde 
eğitim almış gençlerimizden çok 
güzel dönütler alıyoruz… Bizler 
her dönem sonunda velilerimizle 
ve öğrencilerimizle yaptığımız ça-
lışma anketlerinde memnuniyet 
oranımızı görme imkânımız olu-
yor… Şu ana kadar yüzde 95 gibi 
memnuniyet oranının çıkması 
bizlerin çalışma motivasyonunu 
daha da artırıyor. Burası gençle-
rimizin okul yoğunluğuna kısa bir 
ara vererek eğitimin etkinlikle ve-
rildiği bir yer. O yüzden gençleri-
miz buraya geliş gün ve saatlerini 
iple çektiklerini dile getiriyorlar. 
Hizmetlerinizden faydalanmak 
için bir kriter var mıdır? yoksa, 
merkezinize gelen her öğrenci 
hizmetlerinizden istifade edebilir 
mi?
Hizmetlerimiz kış döneminde 
Milli Eğitim Bakanlığımızla yürüt-
tüğümüz ortak proje kapsamında 
gerçekleştiriyoruz. Proje ortağı 
okullarımızdan Değerler Kulübü 
öğrencilerinin tamamı bu imkan-
dan faydalanma imkanına sahip. 
Ayrıca yaz dönemi için Kuran-ı 
Kerim, Siyer-i Nebi, İngilizce ve 
Arapça kurslarımıza katılmak için 
herhangi bir lisede öğrenci olma-
ları yeterli…
Gençlerin hem bu dünya hem de 
ahiret mutluluğuna ulaşabilme-
leri için onlara hangi tavsiyelerde 
bulunursunuz?
Biz Gençlik Merkezimizde genç-
lerimizle yaptığımız eğitimlerde 
Sevgi, Saygı, Sorumluluk, Öz-
denetim, Yardımseverlik, Vatan-
severlik, gibi değerleri yaşayıp 
inançlı, mili ve manevi değerleri 
öncelemelerini tavsiye ediyoruz.  
Gençlerimiz bizim geleceğimiz o 
yüzden dış dünyada onların karşı-
sına çıkabilecek her türlü tehlike-
ye karşı duyarlı olmalarını tavsiye 
ediyoruz ve bu bağlamda çalış-
malarımızı sürdürüyoruz.

Selçuklu Müftülüğü’ne bağlı olarak hizmet veren Otogar Zeki Altındağ Gençlik Merkezi 2021 yılından bu yana, etkin-
lik merkezli ve milli ve manevi değerlerin ön plana alındığı eğitimlerle gençlerin yetişmesine önemli bir katkı sunuyor  

Maneviyatı yüksek nesiller yetişiyor

Bayram Sürekli



Eğitim gönüllüsü ve Ha-
yırsever İş adamı Merhum 
Merhum Hanefi Aytekin, 
1929 Akören, Eksila, Çatö-
ren doğumludur. Merhum 
Aytekin, Köy Enstitüleri pa-
ralelindeki Özden Teknik Ta-
rım Okulu okul birincisi me-
zunudur. 1947-1949 Akören 
bölgesinde Örenk Tarım İş-
letmeciliği kurucu önderli-
ğini yapıp Hava Askeri olan 
vatani görevinden sonra 
Konya Valiliği’nde kamu gö-
revinde bulunan Aytekin, 
başarılı performansı, atılımcı 
ve yaratıcı özelliğiyle Konya 
Valiliği İl Basın Müşavirliği 
ve İl Genel Meclisi İdare Mü-
dürlüğü görevlerine değin 
yükselip 1982'de kendi iste-
ğiyle emekli oldu. Aytekin’in 
gerek memuriyet içinde ge-
rekse emeklilik hayatı için-
de Konya Mahalli Basınında 
(Yeni Meram, Yeni Konya 
ve diğerlerinde) binlerce 
araştırma, inceleme yazı ve 
makaleleri yayınlandı. Yine 
Aytekin, 1962 yılında Tür-
kiye’de ilk kez Mahalli Özel 
Konya İl Haritası renkli ola-
rak yayınlanıp İngilizce ter-
cümesi ile bölge ve ülke kül-
türüne kazandırdı. Merhum 
Aytekin aynı zamanda sıra-
sıyla Ankara, Adana, Antal-
ya, Afyon, Karaman, Mersin, 
10. baskı olarak da Konya İl 
Haritalarını çevre tanıtım 
ders aracı ve mahalli rehber 
olarak bölge ve ülke kültürü-
ne verdi. Aytekin’in Okul Pa-
yesi, 100 ünlü Konya Valisi, 
Konya-Karaman Şehitlikleri 
ve Şehitleri, İlçelerin müs-
takil haritaları, Yurt sathın-
da yararlanılan Mali İdari ve 
Teknik İhale Mevzuatı isimli 
eser, Konya İl Atlası gibi telif 
çalışmaları benzersiz nitelik-
leri ile yayınlandı. 

İLKLERE İMZA ATMIŞTI 
Mütevazi gelir ve imkanı-

na rağmen Konya Meram’da 
Hanefi Aytekin İlköğretim 
Okulu’nu Türk kültür ve Mil-
li Eğitimine armağan eden 

Aytekin, Konya Basınının ör-
gütlenmesine öncülük yapan 
uzun yıllar yönetim kurulu 
başkanlığını yapıp Konya 
Basınının duayenleri içine, 
Konya Gazeteciler Cemiye-
ti’ndeki şeref köşesine adı-
nı yazdırdı. Aytekin ayrıca 
Cumhurbaşkanlığı’nca Onur 
Plaketi ile, Mehmetçik Vakfı 

eliyle bir eserinin gelirinden 
100 milyara yaklaşan getiri 
sağladığından Türk Silahlı 
Kuvvetleri Mehmetçik Vakfı 
tarafından altın madalya ile 
ödüllendirildi. Konya Garni-
zonu’nca Şilt anısı ile onure 
edilen Hanefi Aytekin Kon-
ya Bölge Basınından Yeni 
Meram’da 8.Gün adlı köşe 

yazılarıyla bölge ve ülke kül-
türüne katkı sağlayıp, Tarihi 
Konya Rehberi ve 2003’den 
Kuruluşuna Konya Belediye 
Başkanları isimli eserleriyle 
de bir ilke imza attı. Ayrıca 
Aytekin’in oğulları için alt-
yapısını kurup geliştirdiği 
Aytekinler İlaç Kimya-Ayvet 
Veteriner Ürünleri Aile Şir-
keti ile de Türk Tarımına hiz-
meti büyük önem taşır. 
BASININ BİRBİRİNDEN KOPMASI 

ONU ÇOK ÜZERDİ 
Aytekin Yenigün Gazete-

si’ne verdiği bir röportajında, 
Yeni Konya ve Yeni Meram 
gazetelerinde büyük emek-
leri olduğunu söylemişti. “En 
büyük üzüntüm; basının bir-
birinden bu kadar kopmuş 
olması ve ciddiyet olmaması. 
Bu beni çok üzüyor” diyen 
Aytekin, yeni yetişen genç-
lere de dikkat çekerek, “Çok 
azimli gençlerimiz var. Bu 
gençlerimizin elini tutmalı-
yız” demişti. 

GÖNLÜ ZENGİN
 BİR İNSANDI 

Okulu olan hayırsever 
Aytekin, bir gencin koşarak 
elini öptüğünü anlatmış ve 
şu sözlerine yer vermişti: 
“Bir gün yanıma koşarak bir 
genç geldi ve elimi öptü. Sen 
kimsin diyorum, ben sizin 
okuldan mezun oldum diyor. 
Onun için Allah’a sonsuz şü-
kürler olsun. Cenab-ı Allah 
bana bunları nasip etti. Dev-
let Övünç Plaketim var. Çan-
kaya’da tören yapıldı, Demi-
rel zamanında verildi. Silahlı 
Kuvvetlerin altın madalyası 
var. Konya Garnizonunda 
törenle verildi. Yazdığım bir 
eserin getirisini şehit, yetim 
ve eşlerine bağışladım. 80 
bin TL şehit, yetim ve eşle-
rine dağıtıldı. Çok mutlu ol-
dum, hacdan 1 sevap kazan-
dıysam buradan 1000 sevap 
aldım dedim.” 

Konya basın camiasının 
çınarlarından hayırsever Ha-
nefi Aytekin, 2021 yılında 92 
yaşında hayatını kaybetti.

Gönlü zengin ve yaptığı hayırlarıyla dikkat çeken Konya basın camiasının çınarların-
dan merhum Hanefi Aytekin, hayırseverliğiyle anılmaya ve sevilmeye devam ediyor

Hayırlarıyla yaşıyor

Tuba Kaya
Hanefi Aytekin



Konya Genç İş İnsanları Derneği 
(KONYAGİAD) Yönetim Kurulu, AK 
Parti MKYK Üyesi, AK Parti Ekonomi 
İşleri Başkan Yardımcısı ve TÜGİK 
Genel Başkanı Erkan Güral’ı AK Par-
ti Genel Merkezi’nde ziyaret etti. 

Ziyarette KONYAGİAD Yönetim 
Kurulu Başkanı Gülvezir Korkmaz, 
Başkan Yardımcıları Fatih Baykara, 
Şaban Erkoyuncu, Yönetim Kurulu 
Üyeleri İbrahim Kayhan, Çağlayan 
Koyuncu, İsmail Mesut Kırıcı ve Arif 
Talha Olçar yer aldılar.

Konya'nın ekonomisi, genç giri-
şimcilerin karşılaştığı sorunlar ve çö-
züm önerileri konularında kapsamlı 

görüş alışverişinde bulunulduğu zi-
yarette, KONYAGİAD Başkanı Gül-
vezir Korkmaz, Konya'nın ekonomik 
potansiyelini ve genç girişimcilerin 

bu potansiyele katkıda bulunma 
arzusunu dile getirdi. Birçok sek-
törde önemli bir üretim ve ticaret 
merkezi olan Konya’yı genç girişim-
cilerin daha da ileriye taşımak için 
çalıştıklarını vurgulayan Korkmaz, 
“Genç girişimcilerimiz ülkemizin ve 
Konya'mızın kalkınmasında önemli 
rol oynamaktadır. Bu nedenle, on-
ların karşılaştığı sorunları çözmek 
ve önlerini açmak için çalışıyoruz. 
Erkan Güral ile yaptığımız görüş-
mede, Konya'nın ekonomisi ve genç 
girişimcilerle ilgili önemli konularda 
görüş alışverişinde bulunduk. Ken-
dilerinden aldığımız destek ve öne-

riler için teşekkür ederiz.” dedi.
Erkan Güral ise Konya'nın Tür-

kiye ekonomisinde önemli bir yere 
sahip olduğunu ve genç girişimcile-
rin Konya'nın kalkınmasında önemli 
rol oynayacağını söyledi. Güral, “AK 
Parti olarak Genç girişimcilerimize 
her zaman destek olmaya hazırız. 
Onların fikirlerini ve önerilerini din-
lemek ve çözüm üretmek için bura-
dayız. Konya, ekonomik potansiyeli 
yüksek bir şehirdir. Genç girişimci-
lerimiz bu potansiyeli en iyi şekilde 
değerlendirerek Konya'nın kalkın-
masına katkıda bulunacaklardır.” 
diye konuştu. n HABER MERKEZİ
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 Sahaflar Şeyhi olarak da bili-
nen maneviyat erlerinden Muzaf-
fer Ozak Efendi bir sohbetinde: 
“Ramazan her sene gelir. Ama 
belki bu Ramazan senin için son 
Ramazan’dır. Hakkını ver”. Buyur-
muştur.

Elhamdülillah! Bir Ramazan 
ayına daha eriştik. Ramazan-ı Şerif 
hepimiz için mübarek olsun. Ömür 
sermayemizi hoyratça harcadı-
ğımız bizlere Rabbani bir vecibe 
olarak bugün üzerimize inen, bizi 
saran, sağanak sağanak rahmet 
yüklü yağmurları sinesinde barın-
dıran, senenin en bereketli ayı Ra-
mazan var yanımızda, başımızda.

Recep ve Şaban ile başlayan 

hazırlık Ramazan ayı doruğa çıka-
caktır.

Ramazan ayının hakkını sa-
hurda ne yiyeceğiz, iftarı nerede 
yiyeceğiz, en iyi pideyi nerden 
alacağız kaygısı ve kavgası ile mi 
vereceğiz?

Tabii ki, hayır!
Orucun bizi tutmasını sağlaya-

rak. Ramazan’ı uğurlayacağız. Külli 
bir bağışlanmanın kapılarını arala-
yacağız.

Şair Senai Demirci,”Tut Bizi Ey 
Oruç” şiirinde: “Ey oruç tut beni. 
Tut sözümü mühürle dudağımı, 
sesimi tut lâl eyle çığlıklarımı, ya-
lanların kuyularından çekip çıkar 
nefeslerimi, bakışının menzilinde 

tut gözlerimi, delik 
deşik et kibrimi, hu-
zurunda tut çaresiz 
yetimliğimi.

Sağanağına tut 
bu çorak gönlü. Se-
line kat yangınlarımı. 
Damla damla denize 
at kanayan yanlarımı. 
İçimde uyuyan tohum-
ları uyandır, baharlara 
taşı/r yüreğimi.

Acıktım sana sof-
rana oturt beni. Acıttım içimi; 
göğsünde avut beni. Aktım sana; 
damla damla yut beni. Aldandım 

sahte ışıklara; beşiğin-
de uyut beni. Ağular 
içtim bal kâselerinden; 
döşeğinde sağalt beni. 
Azaldım nisyanlar için-
de; gözlerinde çoğalt 
beni. Ağına düştüm 
isyanların; tut elimi, 
doğrult beni. Ağzına 
düştüm yalanların; 
tut dilimi, doğruda tut 
beni. Ayartısına kan-
dım anlık sevdaların; 

tut gözlerimi, körelt beni. Arı duru 
kalamadım, bulandım; el üstünde 
tut pişmanlıklarımı, durult beni. 

Tut beni.” 
Diyerek duygularımıza tercü-

man oluyor.
Bu Ramazan’da aklımızdan 

çıkarmayalım! Gazze’deki, Filis-
tin’deki, Arıkan’daki, Doğu Türkis-
tan’daki ve daha başka mazlum 
coğrafyalardaki yaşayan kardeşle-
rimizin iftar sofraları,  sahur me-
nüleri bizimkilere benziyor mu? Ne 
dersiniz?

Onların sofralarına, gökten 
mermi, füze ve bomba mı düşü-
yor? Hisselerine gözyaşı, çile ve 
ahlar mı düşüyor?

Tuttuğumuz oruç bizi kıtalara 
taşıyor mu?

 Namazda saf tuttuğumuz gibi, 

birbirilerimize karşı gönüllerimizi 
de bir arada tutuyor muyuz?

Ramazan aydınlık ve bir ışıksa, 
bizim ve İslam dünyasının üzerine 
bir hilal doğuyor mu?

Feryad-ı figanı arşı tutmuş 
mazlumlar bize sesleniyor?

Neredesiniz?
Ne kadar kardeş olacağız bunu 

da bize Ramazan gösterecek.
Son olarak Ramazan ayının 

bizlerin ölmüş ruhlarımız diriltici 
rüzgârı ile diriltmesini, İslam âle-
minin birliğine ve dirliğine vesile 
olmasını ve de bağışlananlardan 
olarak bayrama eriştirmesini Yüce 
Allah’tan dilerim.

Selam ve dua ile.

RUHLARIMIZ DİRİLTEN RÜZGÂR, RAMAZAN

haber@konyayenigun.com
MEHMET ALTUNTAŞ

Konya Müteahhitler Birliği Der-
neği (KOMÜT), Yönetim Kurulu 
Başkanı Adem Bulut başkanlığın-
da 2024 Mart İstişare Toplantısı’nı 
gerçekleştirdi. Toplantıda son dö-
nemde inşaat sektöründe yaşanan 
sorunlar ele alınırken inşaat sektö-
ründeki maliyet artışı, ara eleman 
sorunu ve belediyelerden ruhsat 
alma süreçlerinin uzaması gibi ko-
nular görüşüldü. İnşaat sektörün-
deki maliyetlerin Türkiye’de en 
yüksek seviyeye geldiğine değinen 
KOMÜT Yönetim Kurulu Başkanı 
Adem Bulut, “Sektörümüz artan 
maliyetler nedeniyle zor bir süreç 
yaşıyor. Öte yandan da alım gücü 
de bir o kadar düştü. Şu anda Çev-
re Şehircilik Bakanlığı’nın maliyet 
endekslerine bakıldığı zaman bir 
dairenin metrekare birim fiyatı 15 
bin lira ile 27 bin lira arasında. Onu 
dairenin metrekaresi ile çarptığı-
mızda arsa payı da eklendiğinde bir 
dairenin maliyeti 4,5 milyon ban-
dına geldi. Ki bu rakamlar proje-
nin bölgesine, dairenin durumuna 
konumuna göre artış gösterebilir” 
diye konuştu. 
‘BELEDİYELERDEN RUHSAT ALMA 

SÜRECİ GECİKİYOR'
Belediyelerin imar ve altyapı 

çalışmalarında ruhsat işlemlerinin 
uzun sürmesinin inşaat yapımını 
daha da zorlaştırdığına dikkat çe-
ken Başkan Bulut, “Belediyelerden 
ruhsat alma sürecinde; belediye-
den ve personellerden kaynaklı 
sorunlar yaşıyoruz. Ruhsat alma 
süreci uzadığında da bu da bizim 
inşaata başlama süremizi uzatı-
yor. Haliyle bu süreç uzayınca da 
inşaat maliyetleri değişiyor. İskan 
alma süreci gecikiyor, geciktiği için 
de insanlar evlerine oturamıyor. 
Devir teslimini yapamıyoruz. Bu 
sorunların tamamıyla da müteah-
hitler uğraşıyor. Belediyelerden bu 
konu anlayış ve destek istiyoruz” 
ifadelerini kullandı. 

‘İNŞAAT MALİYETLERİ DAHA DA 
ARTACAK’

Ekonomideki dalgalanmalarla 
beraber seçim sonundaki döviz ku-
runun yükselme beklentisi inşaat 
maliyetlerini daha da artıracağını 
söyleyen Başkan Adem Bulut, “Se-
çim sonunda döviz kurundaki bek-
lenen yükselişi inşaat maliyetlerini 
daha da artıracak. Her ne kadar şu 
an işçilik maliyetlerini artırmasa da 
akaryakıttaki değişiklikler bize yan-
sıyacak. Zaten şu anda inşaat sek-
töründeki maliyetler Türkiye’de en 
yüksek seviyeye gelmiş durumda. 
İnşaat maliyetlerinin en fazla 6 ay 
içerisinde iki katına çıkma ihtimali-
ni ön görüyoruz. Artan maliyetlerle 
beraber gelecek dönemde konut fi-
yatları daha da artacak” ifadelerini 
kullandı.

‘ARA ELEMAN SORUNU İYİCE 
DERİNLEŞİYOR’

Maliyet artışlarının yanı sıra 
inşaat sektöründe kalifiyeli eleman 
sıkıntısının giderek büyüdüğünün 
de altını çizen Başkan Bulut, “İnşa-
at sektörü 2023 yılı boyunca girdi 
maliyetlerindeki yüksek artışlardan 
etkilenmesinin yanı sıra sektörün 
ara eleman sorunu iyice derinleşti. 
Özellikle; sıva, demir, kalıp, boya 

ve inşaat ustaları gibi uzmanlık 
gerektiren alanlarda usta ve yar-
dımcı eleman eksikliği yaşanıyor. 
İnşaat sektöründeki personel sıkın-
tısı, projelerin zamanında tamam-
lanmasını ve maliyetlerin kontrol 
altında tutulmasını zorlaştırarak, 
sektördeki işverenleri olumsuz et-
kiliyor” şeklinde konuştu.
SON 10 YILIN EN DÜŞÜK KULLANIM 

İZNİ VERİLEN KONUT SAYISI
Yapı maliyetini oluşturan arsa 

payı maliyetinde de beklenen gev-
şemenin gerçekleşmediğini ak-
taran Bulut, “Konut yapımında 
en büyük maliyeti oluşturan imar 
planı ve altyapısı hazır sorunsuz 
arsa teminindeki yetersizlik, mü-
teahhitlerin başlıca sorunlarından 
biri olmaya devam ediyor.  Türkiye 
İstatistik Kurumu’nun geçtiğimiz 
haftalarda açıkladığı yıllık verilere 
göre 2023 yılında kullanım izni ve-
rilen konut sayısı 533 bin oldu. Bu 
sayı, 2010'daki 430 binden sonraki 
en düşük yıllık sayı. Yani hem ar-
tan inşaat sektörü maliyetleri hem 
kalifiyeli eleman sıkıntısı hem de 
arsa payı maliyetlerinin artmasıyla 
müteahhitler zor bir süreç yaşıyor” 
diyerek sözlerine son verdi.  
n HABER MERKEZİ

Artan inşaat sektörü maliyetleri, kalifiyeli eleman sıkıntısı ve arsa payı maliyetlerini değer-
lendiren KOMÜT Başkanı Adem Bulut, inşaat sektörünü zor günler beklediğini söyledi

‘İnşaat sektörünü 
zor günler bekliyor’

Adem Bulut

‘Konya, Türkiye ekonomisinde önemli yere sahip’

Türkiye İstatistik Kurumu 
(TÜİK) İşgücü İstatistikleri, Ocak 
2024 istatistiklerini açıkladı. 
Buna göre mevsim etkisinden 
arındırılmış işsizlik oranı, geçen 
yılın aynı ayına göre 0,2 puan ar-
tarak yüzde 9,1’e yükseldi. 

TÜİK verilerine göre hane-
halkı İşgücü Araştırması sonuç-
larına göre; 15 ve daha yukarı 
yaştaki kişilerde işsiz sayısı 2024 
yılı Ocak ayında bir önceki aya 
göre 85 bin kişi artarak 3 milyon 
214 bin kişi oldu. İşsizlik oranı ise 
0,2 puan artarak yüzde 9,1 sevi-
yesinde gerçekleşti. İşsizlik oranı 
erkeklerde yüzde 7,7 iken kadın-
larda yüzde 11,7 olarak tahmin 
edildi. İstihdam edilenlerin sayısı 
2024 yılı Ocak ayında bir önce-
ki aya göre 160 bin kişi artarak 

32 milyon 222 bin kişi, istihdam 
oranı ise 0,2 puan artarak yüzde 
49,0 oldu. Bu oran erkeklerde 
yüzde 66,0 iken kadınlarda yüz-
de 32,4 olarak gerçekleşti. İşgü-
cü 2024 yılı Ocak ayında bir ön-
ceki aya göre 245 bin kişi artarak 
35 milyon 436 bin kişi, işgücüne 
katılma oranı ise 0,3 puan arta-
rak yüzde 53,9 olarak gerçekleş-
ti. İşgücüne katılma oranı erkek-
lerde yüzde 71,5 iken kadınlarda 
yüzde 36,6 oldu.

15-24 yaş grubunu kapsayan 
genç nüfusta işsizlik oranı bir 
önceki aya göre 1,1 puan arta-
rak yüzde 16,6 oldu. Bu yaş gru-
bunda işsizlik oranı; erkeklerde 
yüzde 14,1, kadınlarda ise yüzde 
21,1 olarak tahmin edildi.
 n ABDULLAH BAŞYEMENİCİ

Türkiye İstatistik Kurumu 
(TÜİK) Ticaret Satış Hacim En-
deksi, Ocak 2024 istatistiklerini 
açıkladı. Buna göre; Ticaret satış 
hacmi yıllık yüzde 0,4 azaldı, pe-
rakende satış hacmi yıllık yüzde 
13,3 arttı.

TÜİK verilerine göre ticaret 
satış hacmi (2021=100) 2024 yılı 
Ocak ayında bir önceki yılın aynı 
ayına göre yüzde 0,4 azaldı. Aynı 
ayda motorlu kara taşıtlarının ve 
motosikletlerin toptan ve pera-
kende ticareti ile onarımı için satış 

hacmi yüzde 6,0 arttı, toptan tica-
ret satış hacmi yüzde 6,3 azaldı, 
perakende ticaret satış hacmi ise 
yüzde 13,3 arttı. Ticaret satış hac-
mi (2021=100) 2024 yılı Ocak 
ayında bir önceki aya göre yüzde 
3,2 azaldı. Aynı ayda motorlu kara 
taşıtlarının ve motosikletlerin 
toptan ve perakende ticareti ile 
onarımı için satış hacmi yüzde 0,8 
azaldı, toptan ticaret satış hacmi 
yüzde 5,9 azaldı, perakende tica-
ret satış hacmi ise yüzde 2,6 arttı.
 n ABDULLAH BAŞYEMENİCİ

Türkiye İstatistik Kurumu 
(TÜİK) Ciro Endeksleri, Ocak 
2024 verilerini açıkladı. Buna 
göre; Toplam ciro yıllık yüzde 63,5 
artış gösterdi. TÜİK’ten yapılan 
açıklamada sanayi, inşaat, ticaret 
ve hizmet sektörleri toplamında 
ciro endeksi (2021=100), 2024 
yılı Ocak ayında yıllık yüzde 63,5 
arttı. Toplam cironun alt detayla-
rına bakıldığında; 2024 yılı Ocak 
ayında yıllık sanayi sektörü ciro 
endeksi yüzde 58,3 arttı, inşaat 
ciro endeksi yüzde 99,4 arttı, tica-

ret ciro endeksi yüzde 60,7 arttı, 
hizmet ciro endeksi yüzde 77,9 
arttı. Sanayi, inşaat, ticaret ve hiz-
met sektörleri toplamında ciro en-
deksi (2021=100), 2024 yılı Ocak 
ayında aylık yüzde 5,1 arttı. Top-
lam cironun alt detaylarına ba-
kıldığında; 2024 yılı Ocak ayında 
aylık sanayi sektörü ciro endeksi 
yüzde 4,6 arttı, inşaat ciro endek-
si yüzde 9,5 arttı, ticaret ciro en-
deksi yüzde 4,7 arttı, hizmet ciro 
endeksi yüzde 6,2 arttı.
 n ABDULLAH BAŞYEMENİCİ

Ocak ayı işsizlik oranı 
yüzde 9,1’e yükseldi

Perakende satış hacmi 
yıllık yüzde 13,3 arttı

Toplam ciro yıllık yüzde 
63,5 artış gösterdi



Konya Aydınlar Ocağı ve Meram 
Belediyesi işbirliği ile Hattat Hüse-
yin Öksüz ‘ün doğumunun 80. yılın-
da hocaya saygı gecesi düzenlendi. 
Tantavi Kültür Merkezinde yapılan 
programda Prof. Dr. Saim Sakaoğ-
lu ve öğrencilerinden merkez vaizi 
Eski Müftü Kuddusi Doğan Hattat 
Dr. Hüseyin Öksüz ile ilgili hatırala-
rını anlatırken 105 yaşındaki kayın-
babası Mehmet Ali Sayar’ın kürsüde 
damadı ile ilgili konuşması sırasında 
duygusal anlar yaşandı.

Eğitimci-Yazar Hasan Yaşar’ın 
sunumunu yaptığı programın açı-
lış konuşmasında Aydınlar Ocağı 
Başkanı Dr. Mustafa Güçlü kültür 
seviyesi yüksek milletlerin hego-
manya altına girmediklerine dikkat 
çekerek, “Kültürel değerleri ve bu 
değerlere bağlılığı zayıf toplumlar 
hegomanyaya çabuk girerler. Bü-
yük devletler, zayıf devletlerin işine 
hep karışmıştır. Zayıflar ve mağlup 
daima büyükleri taklit ederler. Bu 
komplekse kapılmaktır. Osmanlı’da 
güçlü olduğu dönemlerde taklit edil-
miş, değerlerinden uzaklaştıkça da 
Fransa merkezli batıyı taklit etmeye 
başlamıştır” dedi.

Osmanlı’nın şiirde, musiki de 
hat sanatında daima zirvede oldu-
ğuna da vurgu yapan Güçlü, “Baş-
ka sahalarda batıdan geri kalsak da 
kültürel değerimizde geri kalmadık. 
Hüsn-ü Hat Müslümanlara özgü bir 
sanattır. Hüseyin Öksüz abi de bizim 
medar-ı iftiharımızdır” dedi.

Daha sonra kürsüye gelen ko-

nuşmacılardan eski Müftü ve mer-
kez vaizi Kuddusi Doğan, 80. doğum 
yılında vefa gösterip Hattat Hüse-
yin Öksüz için program tertip eden 
Konya Ayınlar Ocağı ve Meram Be-
lediyesine teşekkür ederek, “Ben 
Hüseyin Öksüz hocamla İlahiyat 
Fakültesini bitirdikten sonra 1991 
yılında Tahir Güçlü vasıtasıyla tanış-
tım. Hattatlık hiç aklımda yoktu ama 
kendisinden ders aldık, sülüs meşk 
ettik” dedi.

Hüseyin Öksüz’ün güler yüzlü, 
esprili, şakacı bir insan olduğuna 
dikkat çeken Doğan, “Öğrencisinin 
güzel yazmasından keyif alan, gü-
zel yazamayanları ümitsizliğe sevk 
etmeyen, bir insandır. 1991’den 
1998’e kadar kesintisiz ders almaya 
devam ettim. Önceleri matbaacıdan 
aldığımız kâğıda yazıyorduk. Sonra 
soğan kabuklarını kaynatıp kâğıdı 
boyayarak ona yazmaya başladım. 
Hocam bu usulü çok beğendi ve 
boyamam için kâğıtlar verdi. Fakat 
ebat büyüyünce boyamak zor oldu. 
Bunun üzerine geniş bir tekne yap-

tırıp getirdi. Bir seferinde de (Mahal-
lede soğan kalmadı) deyince evime 
bir kamyonet dolusu soğan getirdi. 
O soğanların kabuğunu biz kâğıt bo-
yamada kullanırken içlerini de kom-
şulara ikram ettik” diye onuştu.

Hüseyin Öksüz’ün halden anla-
yan bir insan olduğunu da vurgula-
yan Doğan, “Bir gün hanım, tüpün 
bittiğini söyledi ama cebimde çok az 
para vardı. Meşkimi ve boyadığım 
kâğıtları hocama götürdüm. Çok 
memnun oldu ve cebinden yüz bin 
lira çıkarıp bana verdi. O zamanlar 
paramızda çok sıfır vardı, şimdiki 
yüz bin lira değil tabii. Hocam, söyle-
mediğim halde ihtiyacımı karşılamış 
oldu” diyerek sözlerini tamamladı.

Daha sonra söz alan Prof. Dr. 
Saim Sakaoğlu, konuşmasında Hat-
tat Hüseyin Öksüz hakkında yazı-
lan kitaplara ve makalelere işaret 
ederek, “Dedesi Aşağı Hadim’den 
Yarma’ya gelen Hüseyin kardeşimiz 
1944 yılında dünyaya gelmiş, daha 
sonra da Konya’ya taşınmışlar. Ben 
Fahrünnisa Mahallesinde dünyaya 
geldim ama Hüseyin kardeşim gibi 
benim de Konya’da doğup büyüdü-
ğüm mahallemin adı artık yok” dedi.

Hüseyin Öksüz’ün İstanbul’da 
Eczacılık Fakültesi okuduğu yıllar-
da hat sanatına gönül verdiğini de 
ifade eden Sakaoğlu, Hattat Hamit 
Aytaç’a talebe olup meşk eden kar-
deşimiz çok kıymetli eserler verdi, 
dereceler aldı. İyi de bir musikişinas-
tır, neyzendir, ney üflemesiyle bilinir. 
Nüktedandır, bezm-i muhabbet kül-

tür sohbetlerinde güzel fıkralar, nük-
teler anlatır” diyerek konuşmasını 
tamamladı.

Hüseyin Öksüz ile ilgili hazır-
lanan video belgeselde de kardeş 
merhum Diş doktoru İsmail Öksüz 
ve talebeleri Hüseyin Öksüz’ü anlat-
tı. Talebelerinden Murat Okumuş’un 
“Hüseyin Öksüz’e Methiye” şiirini 
okuduğu programda son konuşma-
yı ise kayınpederi Mehmet Ali Sayar 
yaptı. “Kızımıza talip olduklarında 
hocalarıyla görüştüm. Çok kabiliyetli 
ve beyefendi bir insan olduğunu ifa-
de ettiler. O tarihte eczacılık okuyor-
du. Makul gördük ve evlendirdik” 
diyerek sözlerine başlayan Sayar, 
“Hüseyin bey eczacı, hat sanatçısı 
ve neyzendir. Kabiliyetlerinden birisi 
de; üflediği neyleri kamıştan kendisi 
yapardı” diyerek Öksüz’ün bilinme-
yen bir başka yönünü anlattı.

Kendinin 1938’den beri DYO 
boyaların Konya bayisi olduğunu 
kaydeden Sayar, “Matbaa mürekke-
bi çıktığında Hüseyin beyi Matbaa 
Mürekkepleri Müdürlüğüne getirdik 
ama üniversitelerden pek çok talep 
gelince oraya transfer oldu. Onda 
kimsenin göremediği kadar sabır 
vardır” diyerek sözlerini tamamladı.

Program sonunda Aydınlar Oca-
ğı Başkanı Dr. Mustafa Güçlü, Baş-
kan Yardımcısı Mustafa Sinan Ümit 
ve program yönetmeni Hasan Ya-
şar, Hattat Hüseyin Öksüz, Prof. Dr. 
Saim Sakaoğlu ve Kuddusi Doğan’a 
hediye takdime etti.
n HABER MERKEZİ 
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‘Cumhur İttifakı’nın derdi millete hizmettir’
MHP Genel Başkan Yardımcı-

sı Mustafa Kalaycı, "Bizim Cum-
hur İttifakı olarak anlayışımız, 
milletimize hizmettir. Karşımız-
daki muhalefet partileri gibi kol-
tuk, makam derdinde değiliz. Bi-
zim için önemli olan milletimizin 
hayır duasını almaktır." dedi.

Kalaycı, partisinin yeni il baş-
kanlığı hizmet binasının açılış 
töreni için geldiği Konya'da, AK 
Parti ve Milliyetçi Hareket Parti-
si olarak, omuz omuza Türkiye 
üzerinde emeli olanlarla müca-
dele etmeye devam edeceklerini 
söyledi.

Tüm dünyanın, artık 'Tür-
kiye ne yapıyor' diye bakar hale 
geldiğine dikkati çeken Kalay-
cı, "Türk ve Türkiye yüz yılının 
cümle kapısı açılmıştır. Gelen, 
Türk asrı, geleceğin gücü, Türki-
ye Cumhuriyeti'dir. Cumhur İtti-
fakı olarak her alanda çok büyük 
atılımlar yaptık." diye konuştu. 

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan'ın liderliğinde, Türki-
ye'nin artık sözü geçen ve sözü 
dinlenen bir ülke haline geldiğini 
aktaran Kalaycı, şunları kaydetti: 
"Terörle mücadelede destan yaz-
dık. Şimdi Irak'ın içine kadar gir-
dik ve bu yaz, orada da terörün 
kökünü kurutacağız. Bu ülkeyi, 

terör belasından arındıracağız. 
Güney sınırlarımızda teröristten 
kurmak istediler. Buna fırsat ver-
medik, vermeyeceğiz de. Doğu 
Akdeniz'de, Türkiye'yi dışlamak 
istediler ama hamdolsun karar-
lı politikalarla Mavi Vatan'ımıza 
sahip çıktık. Libya ile yaptığımız 
anlaşmayla bunların oyunları-

nı bozduk." Kalaycı, ekonomide, 
sanayide, ticarete ve her alanda 
devrim niteliğinde atılımlar ger-
çekleştirdiklerini ifade etti.

"MUHALEFET PARTİLERİ GİBİ 
KOLTUK, MAKAM 

DERDİNDE DEĞİLİZ"
Milli kalkınma hamlelerinin, 

her alanda meyvelerini verme-

ye devam ettiğine işaret eden 
Kalaycı, şöyle konuştu: "Savun-
ma sanayinde bugün dünyada 
sayılı ülkelerden biri haline gel-
dik. Kendi otomobilimizi, yerli 
milli lokomotifimizi, gemimizi, 
uçaklarımızı, füzelerimizi, silah-
larımızı ürettik. Gabar'da günlük 
37 bin varil üretim yapılıyor. İn-

şallah 100 bin varile çıkacak. Şu 
anda Karadeniz'de sistemimize 1 
milyon metreküp doğal gaz çe-
kiyoruz. Bunun 10 milyon met-
reküpe çıkarılması için yoğun 
çalışmalar devam ediyor. Bizim 
Cumhur İttifakı olarak anlaşımız, 
milletimize hizmettir. Karşımız-
daki muhalefet partileri gibi kol-
tuk, makam derdinde değiliz. Bi-
zim için önemli olan milletimizin 
hayır duasını almaktır."

Konuşmanın ardından il baş-
kanlığı hizmet binası kurdelenin 
kesilmesiyle açıldı.

Programa Büyükşehir Beledi-
ye Başkanı Uğur İbrahim Altay, 
AK Parti İl Başkanı Hasan Angı, 
MHP İl Başkanı Remzi Kara-
arslan, MHP Konya Milletvekili 
Konur Alp Koçak, AK Parti Kon-
ya Milletvekilleri Latif Selvi ve 
Mehmet Baykan, ile ilçe belediye 
başkanları ve partililer katıldı.
n AA

Konya Aydınlar Ocağı Hattat Hüseyin Öksüz’ün 80. Doğum yılında vefa programı düzenledi. Başkan 
Dr. Mustafa Güçlü, Hüseyin Öksüz’ün sanatıyla, kültür adamlığıyla önemli bir isim olduğunu söyledi

‘Hüseyin Öksüz, 
medar-ı iftiharımız’

Konya Tabip Odası’nın 14 
Mart Tıp Bayramı etkinlikleri 
çerçevesinde düzenlediği orga-
nizasyonda Konya Tabip Odası 
Hatıra Ormanı’na 600 fidan di-
kildi.

Konya Orman Bölge Mü-
dürlüğü ve Konya Büyükşehir 

Belediyesi katkılarıyla düzenle-
nen organizasyona Konya Tabip 
Odası üyeleri ve ailelerinin yanı 
sıra Selçuk Üniversitesi Tıp Fa-
kültesi öğrencileri de katıldı. 

Organizasyonda konuşan 
Konya Tabip Odası Başkanı 
Prof. Dr. Bahadır Öztürk, di-

kilen her fidanın bir can oldu-
ğunu söyledi. Başkan Öztürk; 
“Her fidan bir candır, Bugün 
burada hatıra ormanımıza 600 
fidan diktik. Bizlere destek olan 
Konya Orman Bölge Müdürlüğü 
ve Konya Büyükşehir Belediye-
si’ne şükranlarımızı sunuyoruz. 

Tüm katılımcılara da teşekkür 
ederiz. 11 ayın sultanı Rama-
zan ayına kavuştuğumuz şu 
günlerin başta Filistin olmak 
üzere tüm mazlumlara hayır-
lar getirmesini temenni ederiz” 
dedi.
n HABER MERKEZİ 

Konya Tabip Odası 600 fidan dikti

Makina Mühendisleri Odası 
(MMO) Konya Şubesi kadın üye-
lerin katılımıyla sohbet ve kay-
naşma etkinliği düzenledi. Bir 
otelde gerçekleştirilen etkinliğe 
birçok kadın üye katılırken MMO 
Konya Şubesi Yönetim Kurulu 
adına ise Şube Başkanı Erdal To-
zoğlu bir konuşma yaptı. Anlamlı 
bir etkinlikte biraraya geldiklerini 
belirten Tozoğlu şunları kaydetti; 
“Hepinizi şahsım ve Makina Mü-
hendisleri Konya Şubesi Yönetim 
Kurulu adına saygıyla selamlıyo-
rum. Dünya Kadınlar Günü mü-
nasebetiyle geleneksel hale gelen 
etkinliğimizde bu yılda bir arada 
olmanın mutluluğunu yaşıyorum. 
Bu güzel ve anlamlı günde bizler-
le bir arada olduğunuz için hepi-
nize ayrı ayrı teşekkür ederim. 

Kuruluş amacı üyelerine 
hizmet olan Odamız, bu amaç 
doğrultusunda etkinlikler dü-
zenlemeye devam etmektedir. 
Odamıza kayıtlı bayan üyelerimiz 
arasındaki kaynaşmayı, dayanış-

mayı ve birlikteliği artırmak Dün-
ya Kadınlar Günündeki en önemli 
amacımızdır. Oldukça faydalı ola-
cağına inandığım bu toplantımıza 
destek ve yapacağı sunumla katkı 
sağlayacak olan Sayın Yasemin 
Sungur’a huzurlarınızda hoş gel-
diniz diyor, kendilerine teşekkür 
ediyorum.

Tarihimizin en eski dönem-
lerinden içinde bulunduğumuz 
güne kadar toplumsal hayatımı-
zın, millet ve devlet yapımızın 
odağında yer alan, yaşamımızın 
doğumundan ölümüne kadar her 
anda varlıklarıyla onurlandığımız, 
gelecek nesillerin eğitiminde ve 
yetişmesinde liderlik yapan, sevgi 
ve şefkatlerini hiçbir karşılık bek-
lemeden bizlere veren siz değerli 
hanımefendilerin Dünya Kadın-
lar Gününü kutlayarak saygılar 
sunuyorum.” Program Yasemin 
Sungur tarafından üyelere yönelik 
“Kendine İyi Gelmek İçin Hareke-
te Geç” konulu sunumun ardın-
dan son buldu.  n HABER MERKEZİ

‘En önemli amacımız 
kaynaşmayı sağlamak’

Açılışta Mustafa Kalaycı gündemi değerlendirdi.

Erdal Tozoğlu



Konya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Uğur İbrahim Altay, Ya-
lıhüyük ve Ahırlı’da esnafla ve 
vatandaşlarla buluşarak Büyük-
şehir Belediyesi tarafından yapı-
mı tamamlanan Ahırlı Çok Amaç-
lı Salon’un açılışını yaptı. Açılışta 
konuşan Ahırlı Belediye Başkanı 
ve Cumhur İttifakı Adayı İsa Ak-
gül, Büyükşehir Belediye Başka-
nı Uğur İbrahim Altay’la birlikte 
Ahırlı’nın ve Konya’nın her karış 
toprağını nakış nakış hizmetle 
bezediklerini ifade ederek des-
teklerinden dolayı Başkan Altay’a 
teşekkür etti. 

“14 MİLYON LİRA MALİYETLE 
YAPMIŞ 

OLDUĞUMUZ TESİSİN HAYIRLI 
OLMASINI DİLİYORUM”

Konya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Uğur İbrahim Altay, Yeni 
Büyükşehir Yasası’yla birlikte ilçe-
lerin çehresinin değiştiğine vurgu 
yaparak, “Ahırlı için iki önemli ta-
rih var. Birincisi 1990 yılında ilçe 
olması, ikincisi de 2014 yılında 
Büyükşehir Yasası’nın çıkmış ol-
ması. O günden itibaren eksikle-
ri gidermek adına çok yoğun bir 
gayret sarf ediyoruz. Biz 2019’da 
yine size söz vermiştik; bu çok 
amaçlı salon o sözün bir eseri. 
Yaklaşık 14 milyon lira maliyetle 

yapmış olduğumuz bu tesisin ha-
yırlı olmasını temenni ediyorum. 
İyi günlerde kullanın inşallah” 
diye konuştu. 
“AHIRLI’YA 270 MİLYON LİRANIN 

ÜZERİNDE YAYIRIM YAPTIK”
Göreve geldikleri günden iti-

baren Ahırlı’ya 270 milyonun 
üzerinde yatırım gerçekleştirdik-
lerini anımsatan Başkan Altay, 
bundan sonra da çalışmaya ve 
proje üretmeye devam edecekle-
rini kaydederek; “İsa başkan size 
bir şey söylerken neye güvenerek 
söylüyor biliyor musunuz? Bü-
yükşehir Belediyesi’nin gücüne 
güvenerek söylüyor. Çünkü biz 
onun yanındayız. Peki, biz kime 
güveniyoruz? Milletimize güveni-
yoruz. 11 Cumhur İttifakı millet-

vekilimiz var onlara güveniyoruz. 
Birlik beraberlik içerisinde yapa-
mayacağımız şey yok. İsa başka-
nın arkasında Büyükşehir Beledi-
yesi’nin gücü, Cumhur İttifakı’nın 

11 milletvekilinin gücü, kabinede 
dört bakanın gücü, en önemlisi 
Cumhur İttifakı’nın lideri Recep 
Tayyip Erdoğan’ın gücü var. İnşal-
lah 17 Mart’ta Kılıçarslan Meyda-

nı’nda Sayın Cumhurbaşkanımızı 
karşılayacağız. Hepinizi bu büyük 
buluşmaya davet ediyorum. Biz 
bunun gibi bin tane salon yapsak 
hakkınızı ödeyemeyiz ama şuna 
emin olun, gece gündüz deme-
den çalışıyoruz, gayret ediyoruz. 
Bir eksiği daha tamamlamak için 
büyük bir çabanın içindeyiz” söz-
lerini kullandı.

“BU ÜLKEYE DAİR, BU MİLLETE 
DAİR, BU COĞRAFYA DAİR HENÜZ 

GERÇEKLEŞMEMİŞ 
HAYALLERİMİZ VAR”

AK Parti Konya Milletvekili 
Mustafa Hakan Özer ise, “Geç-
tiğimiz yıllarda yaşadığı büyük 
zorluklara, engellemelere rağmen 
Türkiye ilerlemeye devam ediyor. 
İçinde bulunduğumuz yüzyılı biz 

‘Türkiye Yüzyılı’ olarak adlandı-
rıyoruz. Çünkü bizim bu ülkeye 
dair, bu millete dair, bu coğrafya 
dair henüz gerçekleşmemiş ha-
yallerimiz var. Bu hayalleri sizle-
rin desteğiyle inşallah gerçekleş-
tireceğiz” dedi. AK Parti Konya 
İl Yönetim Kurulu Üyesi Mustafa 
Hançerli, Bozkır Belediye Başka-
nı Sadettin Saygı, Yalıhüyük Be-
lediye Başkanı Hasan Koçer, AK 
Parti Ahırlı İlçe Başkanı Süleyman 
Özalp, MHP Ahırlı İlçe Başkanı Ali 
Çiçek’in de katıldığı programda 
konuşmaların ardından Ahırlı Çok 
Amaçlı Salon’un açılışı dualarla 
yapıldı. Açılışın ardından Ahırlı 
esnafını da ziyaret eden Başkan 
Altay, hayırlı işler temennisinde 
bulundu.

Programa AK Parti Konya İl 
Yönetim Kurulu Üyesi Musta-
fa Hançerli, AK Parti Yalıhüyük 
İlçe Başkanı Yusuf Pişkin, MHP 
Yalıhüyük İlçe Başkanı Abdullah 
Ceran da katıldı. İlçe esnafıyla 
da buluşarak hayırlı işler dileyen 
Başkan Altay, Yalıhüyüklü kadın-
lar tarafından kurulan kadın koo-
peratifini de ziyaret etti. Başkan 
Altay, son olarak Ahırlı ilçesine 
bağlı Akkise Mahallesi’ni de ziya-
ret ederek vatandaşlarla bir araya 
geldi. n HABER MERKEZİ
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Yalıhüyük ve Ahırlı’da vatandaşla buluşan, Ahırlı’ya kazandırılan çok amaçlı salonun açılışını yapan Konya Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Uğur İbrahim Altay; “Bin tane salon yapsak hakkınızı ödeyemeyiz ama şuna emin olun, gece gündüz demeden çalışıyoruz” dedi 

‘Gece gündüz demeden çalışıyoruz’

Mustafa Hakan Özer Uğur İbrahim Altay



On bir ayın sultanı Rama-
zan’ın gelmesi, tüm dünyada 
sevinçle karşılandı. Bu kapsam-
da ilk teravih namazının da bü-
yük bir özlemle kılındığı cami 
ve mescitler, ilk gün nedeniyle 
doldu, taştı! Konya genelinde de 
tüm camilerde büyük bir coşkuy-
la kılınan teravih namazında bir 
araya gelen vatandaşlar, namaz 
sonrası birbiriyle selamlaşarak 
sohbet etti. Vatandaşların mü-
barek Ramazan aylarını kutlayan 
Konya protokolü ise vatandaşla-
rın sohbetlerine ortak oldu. 

RAMAZAN BEREKETİ 
CAMİLERDE BAŞLADI! 

İlk teravih namazını Hafız 
Halil Necati Coşan Camii’nde va-
tandaşlarla birlikte kılan Selçuklu 
Belediye Başkanı Ahmet Pekya-

tırmacı, namaz sonrası vatan-
daşlara sohbet ederken, Rama-
zan ayının gelişini vatandaşlarla 
kutladı. Ramazan sevincini sos-
yal medya hesabından paylaşan 
Pekyatırmacı, “Hafız Halil Necati 
Coşan Camii’nde hemşehrileri-
mizle birlikte ilk teravihin bere-

ketini yaşadık. Ramazan-ı Şerifi-
miz mübarek olsun.” dedi. 

SULTAN SELİM CAMİ İLK 
GÜNÜNDE DOLU DOLUYDU 
İlk teravih namazının coş-

kusunu Mevlana Meydanı’nda 
geçirmek isteyen vatandaşlar da 
Sultan Selim Cami’nde yoğun-

luk oluşturdu. İlk teravih namazı 
coşkusunu vatandaşlarla birlikte 
Sultan Selim Cami’nde yaşayan 
Karatay Belediye Başkanı Hasan 
Kılca ise, namaz öncesi ve sonrası 
vatandaşlarla sohbet ederek Ra-
mazan ayını tebrik etti. Kılca’ya 
AK Parti Karatay İlçe Başkanı 

Mehmet Genç eşlik etti.
UĞUR BAŞKAN 

SEYDİŞEHİR’DEYDİ
Konya Büyükşehir Beledi-

ye Başkanı Uğur İbrahim Altay, 
Seydişehir’de ilk teravih namazı 
heyecanına ortak oldu. AK Parti 
Konya Milletvekili Mustafa Ha-

kan Özer, Seydişehir Belediye 
Başkanı Mehmet Tutal, Cumhur 
İttifakı Seydişehir Belediye Baş-
kan Adayı Abdulmuttalip Demi-
rel, AK Parti Seydişehir İlçe Baş-
kanı Kemalettin Atalay ve MHP 
Seydişehir İlçe Başkanı Kadir 
Kocabaş ile birlikte teravih na-
mazı sonrası Seyyid Harun Veli 
Camii avlusunda Seydişehirliler-
le selamlaşan Başkan Altay, va-
tandaşların mübarek Ramazan-ı 
Şerifi’ni tebrik etti. Başta Filistin 
ve Doğu Türkistan olmak üzere, 
tüm mazlum coğrafya halkları 
için dua isteyen Başkan Altay, 
Ramazan’ın şehrimize, ülkemize 
ve tüm İslam alemine hayırlar 
getirmesi temennisinde bulun-
du.
n HACER CEYLAN 

Konya'da geliştirilen askıda 
ekmeğin dijital hali “Ekmekcell” 
uygulaması, alan el ile veren el 
arasında hayır köprüsü olmaya 
devam ediyor.

Geçtiğimiz yıl Konya'da geliş-
tirilen Ekmekcell adlı uygulama 
ile dijital hale gelen askıda ekmek 
uygulamasında, Ekmekcell kartla-
rı ihtiyaç sahiplerine ulaştırılmaya 
devam ediyor. Mahalle muhtar-
larından alınan listelerdeki 10 
bin ihtiyaç sahibine ‘Ekmekcell' 
kartları ulaştırıldı. Bu karta ülke 
genelinden hatta yurt dışından 
hayırseverler tarafından ekmekler 
alınıp, yükleniyor. İhtiyaç sahipleri 
ise anlaşmalı fırınlara giderek ek-
mekleri alıyor, özel olarak üretilen 
pos cihazına kartlarını okutuyor. 
Uygulama sayesinde veren el ile 
alan el arasında köprü olmak he-
defleniyor. Uygulama Ramazan 

ayında da ihtiyaç sahipleri ile ha-
yırseverler arasında köprü olmaya 
devam ediyor. Ekmekcell Genel 
Müdürü Tevfik Serkan Gümüş, 
uygulamayı anlattıkları MHP Ge-
nel Başkanı Devlet Bahçeli'nin de 
projeyi beğendiğini ve destek ver-
diğini söyledi.
“KARTLARI ŞUANA KADAR 10 BİN 

AİLEYE ULAŞTIRDIK”
Uygulama hakkında bilgi ve-

ren Ekmekcell Genel Müdürü Tev-
fik Serkan Gümüş, “Türkiye'de 81 
ilde olan askıda ekmeği bitirdik. Bu 
projenin adı Ekmekcell. 81 ilden 
uygulamaya girerek istediğiniz ile, 
istediğiniz kadar ekmek bırakabil-
diğiniz bir proje. Bırakılan ekmek-
ler muhtarlıklardan alınan ihtiyaç 
sahiplerine özel olarak ürettiğimiz 
Ekmekcell kartına yükleyip üye fı-
rınlarımızdan, temassız bir şekilde 

‘askıda ekmek var mı?' sorusunu 
tamamen ortadan kaldırarak ek-
meklerini gönül rahatlığı ile alabili-
yorlar. Kartları şuana kadar 10 bin 
aileye ulaştırdık. Hedefimiz daha 
fazla aileye ulaşmak. Onları mutlu 
etmek” dedi.

“PROJEMİZİ ÇOK BEĞENDİ VE 
DESTEKLERİNİ VERDİ”

MHP Genel Başkanı Devlet 
Bahçeli'nin de projelerine destek 
verdiğini belirten Tevfik Serkan 
Gümüş, “MHP Genel Başkanı 
Devlet Bahçeli bu projemize des-
tek verdi. Kendisine de Askıda 
Ekmek Gönüllülük Belgesini tes-
lim ettik. Kendisi askıda ekmeğin 
daimi destekçilerinden. Sağ olsun 
projemizi çok beğendi ve destekle-
rini verdi. Kendisine bir kez daha 
çok teşekkür ediyorum” şeklinde 
konuştu.
n İHA

Mübarek Ramazan ayının ilk teravih namazı, tüm dünyada olduğu gibi Konya’da da bereketli geçti. İlk günün teravih nama-
zını camilerde kılmak isteyen vatandaşlar yoğunluk oluştururken, Konya protokolü de ilk namazı vatandaşlarla birarada kıldı  

İlk teravih bereketli geçti 

Ekmekcell uygulaması hayra köprü oluyor 

Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet Pekyatırmacı ilk teravih namazını Hafız Halil Necati Coşan Camii’nde kıldı.

Karatay Belediye Başkanı Hasan Kılca ilk teravih namazında Sultan Selim Cami’ndeydi.

Büyükşehir Belediye Başkanı Uğur İbrahim Altay, ilk teravih namazını Seydişehir’de kıldı. 



Mustafa Güden
İRFAN KÜÇÜKKÖY-2

İrfan Küçükköy Konya İmam Ha-
tip Lisesini ve Yüksek İslam Ens-
titüsünü bitirdikten sonra vaiz 
oldu ama Türkiye onu Mücadele 
hareketindeki yüksek aksiyonu 
ile tanıdı. Türkiye tarihinin önem-
li bir bölümüne tanıklık eden İr-
fan Küçükköy ile hem memuriyet 
hem de fikir ve aksiyon hayatında 
yaşadıklarını konuştuk.
Mücadele hareketi anarşi olayla-
rında nasıl bir pozisyon aldı?
Bizim Türkiye’yi yeni ufuklara 
taşımak gibi bir gayemiz var-
dı. Bunun için arkadaşlarımızın; 
eğitimleri, kültürleri, bilgileri, 
yetenekleri, azimleri, gayretle-
ri yeterli idi. Böyle bir gaye için 
toplanmış, şahsımıza ait özel 
programlarımızdan bunun için 
vazgeçmiştik. Mücadele Birliği 
kitabımı yazarken görüştüğüm 
arkadaşlarımın, hayatlarını sıfır-
dan kurmak zorunda kalmalarına 
rağmen, ilk dağılış anlarına dair 
serzenişleri hariç, “Keşke Müca-
dele Birliği içinde bulunmasay-
dım” dediklerini duymadım.
Hiçbir gayr-i kanunî faaliyete 
tevessül etmedik. Anarşinin diz 
boyu olduğu, sağda ve solda yer 
alanların elinde silahla dolaştığı, 
kan gövdeyi götürdüğü 1970-
1980 arasında arkadaşlarımızı 
aktif hareket içinde tuttuk fakat 
teröre bulaştırmadık. Elimize si-
lahı almadık. Okulların önlerin-
de, eli silahlı öğrencilerin kimlik 
kontrolü yaptığı bir ortamda, 
genç arkadaşlarımızı terörden 
uzak tutmak, okullarına sokul-
mazlarken sabır tavsiye etmek 
ne kadar zor, en iyi biz biliriz. Ar-
kadaşlarımız teröre hedef oldular 
ama teröre bulaşmadılar. Terör 
kurbanı olan arkadaşlarımız oldu. 
Ama bunlar kavga içinde öldü-
rülmüş değil, genellikle pusu ku-
rularak, suikast ile şehit edildiler. 
Biz kavgadan uzak duruyorduk. 
Sağcı olsun, solcu olsun, mille-
tin çocuklarının kavgayı sürdür-
melerinin millete tuzak, hatta 
suikast olduğunu biliyorduk. 
Anarşinin sebebi milletimizi kaos 
içine sokarak, yabancı devletlerin 
ülkemiz içindeki menfaatleri ko-
rumaktı. Buna, bu vahim tuzağa 
biz malzeme olmadık.
Mücadele Birliğinden ayrılma 
süreciniz nasıl gelişti?
Teşkilatçılar arasında ihtilaflar 
başlamıştı, Belki de bunun psi-
kolojik etkiyle hemoroid sorunu 
yaşamaya başladım. Ayrıca ba-
ğırsağımda iki adet polip oluş-
muş. İyice zayıflamıştım. Aykut 
Edibali’nın isteği üzerine teşkilat 
çalışmalarını ve kasa sorumlulu-
ğunu Mustafa Sağ’a teslim edip, 
1978 yılında ameliyat olmak için 
hastaneye yattım. Bu esnada fır-
tınalar esmiş, teşkilattan uzak-
laştırılanlar olmuş. Bunlardan 
sonra haberim oldu. Mücadele 
Birliği dağılma sürecine girdiğin-
de devam etme azmime ve hatta 
şahsiyetimden fedakarlık ederek 
ilgimi sürdürme gayretime rağ-

men ben de, uzaklaşmak zorun-
da kaldım.
Teşkilattan ceketimi alarak ayrıl-
mıştım. Önemli ekonomik ve psi-
kolojik zorluklar yaşadım. Hayatı-
nı endekslediğin, tek umut olarak 
gördüğün, gelişmesinde rol aldı-
ğın bir teşkilattan uzaklaşma-
nın, çoluk çocuk sahibi olduğun, 
yaşının kırka merdiven dayadığı 
bir zamanda, hayata sıfırdan baş-
lamanın zorluğunu benim gibi 
aynı akıbeti yaşayanlar iyi bilirler. 
Şu kadarını ifade edeyim; yedi ay 
gece uykusu uyuyamadım. Bu 
halimin en canlı şahidi eşimdir. 
Evimizin karşısındaki komşu, eşi-
me “Hastanız mı var? Sabahlara 
kadar ışıklarınız yanıyor” diye 
sormuş.
Memuriyete nasıl döndünüz?
Öğretmen olmak üzere düzen-
lediğim evrakları Diyanet Teşki-
latı’na verdikten sonra; Osmanlı 
dönemine ait İstanbul kadı def-
terlerinin bulunduğu Şer’iyye 
Sicilleri Arşivi Uzmanlığı’na me-
mur olarak tayin edildim. Bana 
burada kültürel çalışmalar ya-
pabileceğim, kitap hazırlayabile-
ceğim de söylenmişti. Bu kadro 
daha önce Sadık Albayrak’a ait-
miş. O da bu görevde bulunur-
ken kitaplar hazırlamış. Görevin 
ünvanı küçük ama kültürel çalış-
ma imkânı çoktu. Nitekim orada 
görev yapan yüksek tahsilli üç 
mesai arkadaşımın üçü de profe-
sör oldu. 
Çok önemli bir memba elde et-
miş olmalısınız?
Evet. Acemiliği atlattıktan son-
ra arşiv binasının bodrumuna 
indiğimde binlerce defterin iz-
beye üst üste yığılmış olduğunu 
gördüm. Bunların ne olduğunu 
sorduğumda, şeyhülislamlığın 
defterleri olduğunu, kurum lağ-
vedilince defterlerinin buraya 
darmadağınık atıldığını söy-
lediler. Buna çok üzüldüm ve 
defterleri kurtarmaya karar ver-
dim. Arşiv şefimiz Abdülaziz 
Bayındır’dı. (Şimdi Prof) Onunla 
birlikte yer tespiti yaptık. Arşiv 
binasının simetriğinde Meşihat 
Kütüphanesi vardı. Onun alt katı 
metruk durumdaydı. Oranın ru-
tubetsiz olduğunu tespit edip te-
mizleterek badana ettirdik, çelik 
raflar kurdurduk. Sonra emrime 
bir hizmetli verildi. Bir memur 
arkadaş da zaman zaman kendi 
isteği ile yardım etti. Bazı defter-
ler kurtlanmıştı. Çalışırken elim, 
yüzüm, üstüm, başım toz içinde 
kalıyordu. Kitapların arasında 
parmak büyüklüğünde kurtlar 
vardı. Elimde fırça ile temizleye-
rek, on iki bin arşivik defteri kur-
tardık. Bunların tasnif edip tarih 
araştırmacılarının hizmetlerine 
sunulması şarttır. Ama maalesef 
benim bıraktığım gibi duruyor. 
Seneler sonra gittiğimde sade-
ce temiz tutulmaya çalışıldığını 
gördüm. Üzülsem de buna da 
şükrettim. Akademisyen Prof. Dr. 
Mustafa Çağırıcı İstanbul Müftü-

lüğüne tayin olunca bir mektup 
yazarak konu ile nasıl ilgilenile-
bileceğine dair görüşlerimi ifade 
ettim. 
Yine bu metruk binada, bazıla-
rı yerlerde sürünen, toz toprak 
içinde, her tarafları yazılı, bazıla-
rının içleri dökülmüş üç bin kadar 
sarı zarf vardı. Araştırdığımda, 
meşihata bağlı Osmanlı uleması 
sicil dosyaları olduğunu anladım. 
Aynı ebatta veya biraz büyük üç 
bin sarı zarf satın aldık. Evrakların 
tozlarını sildim, rutubetlileri ku-
ruttum ve zarfları ile birlikte yeni 
zarflara elimle yerleştirdim. Eski 
numaralarını aynen muhafaza 
ederek yeni zarfların üzerine kay-
dettim. Benden sonra klasörlere 
yerleştirilip arşiv binasına aktarıl-
mış olmasına sevindim. Bunların 
da üzerinde çalışılarak ilim dün-
yasına açılması şarttır. Biz onları 
kaybolmaktan koruduk. Bugün 
olmazsa yarın bir el atan bulunur, 
diye düşünüyorum. 
Mücadele Birliği içinde aldığım 
Osmanlı sevgim olmasaydı, her-
halde herkes gibi ben de görür, 
üzülür, geçerdim. Herkes gibi 
akademik çalışma yapar, kitap 
hazırlar ama korumaya dair has-
sasiyet göstermezdim! 
Meşihat Kütüphanesi de tabiri 
caizse yarı metruk haldeydi. İçin-
de hiçbir çalışma yapılmıyordu. 
Bazen kapısını açar, dolapların 
etrafında dolaşır, rastgele bir ki-
tap çeker, şöyle bir bakar yerine 
koyardık. Ben, kütüphane ile 
doğrudan ilgilenmeye niyetlen-
dim ve durumu müftü beye arz 
etmek istedim. Makamına gitti-
ğimde müftülük şefi de yanında 
idi. Niyetimi söyleyince ikisi bir-
den şaşırdı. Meğer o anda kü-
tüphaneye sorumlu meselesini 
görüşüyorlarmış. Bana, tamam, 
dediler. Hemen, görevlendir-
me yazısı hazırlandı, Müftü bey 
onayladı ve elime tutuşturdular. 

O gün gün öğleden sonra kütüp-
haneye gelmiştim ki, güzel gi-
yimli iki genç kütüphaneye girdi. 
Diyanet müfettişi olduklarını, tef-
tişe geldiklerini söylediler. Meğer 
alelacele görevlendirilme sebe-
bim teftiş meselesi imiş. Müfet-
tişler şeyhülislamlığın kitaplarını 
sormadılar. Onlar kayıtlarında 
yokmuş. Diyanet İşleri Başkanlığı 
tarafından gönderilen yüz kadar 
kitabı kontrol ettiler. 
Kütüphane çalışmalarım böylece 
başladı. Sonra Müftü Selahattin 
Kaya aracılığı ile Süleymaniye 
Kütüphanesi ile irtibata geçtik. 
Oradan Bulgaristan göçmeni ki-
tap uzmanı yaşlı iki kişi gelerek 
kütüphaneyi incelediler ve yanla-
rında kurs görmemi teklif ettiler. 
O tarihlerde Ezher mezunu eski 
Fatih Müftüsü Ömer Biçer Hoca 
ile birlikte “Yetişkinler İçin İleri 
Arapça” diye iki ciltlik eğitim ki-
tabı hazırlıyorduk. Kısa bir süre 
kurs gördükten sonra her gün 
elime bir iki kitap alarak Süley-
maniye Kütüphanesi’ne gittim. 
Bir kısmı el yazması eski eser 
olan kitapların, değerlendirme 
formatına uygun kimliklerini çı-
kardım. Bine yakın kitabın tasni-
fini yaptım. Bu sırada beni başka 
bir alana görevlendirdikleri için, 
çalışmalarım büyük bölümü ta-
mamlanmış olsa da yarım kaldı.  
Bunların neşredilerek veya en 
azından internete aktarılarak bi-
lim dünyasının hizmetine sunul-
ması gerekir.
Şer’iyye Sicilleri Arşivi, Sultan II. 
Abdülhamid döneminde bütün 
kazalardaki kadı defterleri top-
lanarak oluşturulmuş ve on bin 
dört yüz defter bulunuyor. Bun-
lar aşağı yukarı Osmanlı Devle-
ti’nin son üç yüz yıllık İstanbul 
kadı defterleridir. Az miktarda 
da Bilad-ı Metruke (terk edilmiş 
ülkeler Bosna-Hersek, Makedon-
ya) kadı defterleri vardı. Kaydı 

kuydu bulunmayan, hazine gibi 
korunması gereken yüz iki def-
ter daha vardır ki, şimdilik kimse 
tarafından bilinmediği için koru-
ma altındadır. Bunlar, Hz. Pey-
gamber Fendimizin soyundan 
gelenlerin kayıtlı olduğu Nakibu’l 
Eşraf defterleridir. Kanuni dev-
rinde Evlad-ı Rasul’den gelenle-
rin tespiti yapılmış, her vilayete 
bu tespiti yazmak için bir nakip 
tayin edilmiş. Padişahlar tarafın-
dan yapılan bu tayinler defterle-
re altın harflerle yazılarak veya 
üzerlerine altın tozu serpilerek, 
Hz. Peygamberin soyuna say-
gı gösterilmiştir. Bu defterlerin 
kâğıtları da özel üretilmiş, içleri 
altın süslemelerle tezyin edilmiş, 
altın harflerle yazılmış, ciltleri en-
fes, konusu muhterem altın def-
terlerdir. Arşivin dolapları, Yıldız 
Sarayı’nın meşhur marangoz 
atölyesinde yapılmıştır. Sultan 
II. Abdülhamid yapımına bizzat 
nezaret etmiştir. Kendi eli ile ya-
pıldığı rivayeti de vardır.
Arşivin müdavimi ilim adamları 
var mıydı?
Az sayıda ilim adamı bu arşivde 
araştırma yaptı. Prof. Dr. Mu-
bahat Kütükoğlu “Osmanlılar-
da Narh” kitabını hazırlarken 
burada çalışmıştı. Bir tabiri çı-
karmakta zorlanmış, günlerce 
tekrar tekrar bakmış. Ben yarı-
sını okuyunca tamamını hemen 
çözmüştü. Prof. Dr. Halil İnalcık 
Türkiye’ye geldikçe uğrar, bazı 
defterlerle ilgilenirdi. Onunla çok 
hoş sohbetlerimiz olurdu. Prof. 
Dr. Nejat Göyünç de arşivin mü-
davimlerindendi. Amerikalı An-
toni isimli bir genç ve bir İngiliz 
hanım, doktora çalışmaları için 
üniversiteleri tarafından gön-
derilmişlerdi. İngiliz hanım bir 
sene, Amerikalı Antoni yedi yıl 
arşivde çalıştı. Doç. Dr. Hüseyin 
Özdeğer arşivden yüksek lisans 
yaptırırdı. Ben de onun öğrencisi 
olarak II. Mahmud’un fermanla-
rının kayıtlı olduğu defteri Trans-
kripsiyon Alfabesine aktararak 
incelemiştim. 
O dönemde zamanımızda İs-
lam’ın yayılışı konusunu incele-
dim ve aynı isimle kitap olarak 
neşrettim. İslam Ülkeleri tarih 
ve coğrafyasını inceledim ve aynı 
isimle Diyanet Dergisi’nde tefri-
ka edildi. 
Vaizlik de yapabildiniz mi o dö-
nemde?
Arşivde görevli iken Ramazanlar-
da Sultan Ahmet, Beyazıt, Nur-i 
Osmaniye gibi selatin camilerde 
ve diğer zamanlarda Cuma gün-
leri Şehzadebaşı Camii’nde, Dol-
mabahçe Camii’nde senelerce 
vaaz ettim. Üsküdar’da ikamet 
ettiğim için, oradaki hemen her 
camide vaazlarım oldu.
Diyanet İslâm Ansiklopedisinde 
çalışma süreciniz nasıl başladı?
Hac organizasyonu 1980’den 
itibaren, Umre organizasyonu 
da 1984’den itibaren Diyanete 
intikal etti. Ben de İstanbul Müf-

tülüğü organizasyonunda görev 
aldım. Din görevlisi veya kafile 
başkanı olarak altı senede beş 
defa mukaddes topraklara gitme 
imkânım oldu. 
1985 yıl Hac dönüşünde, TDV 
İslam Ansiklopedisi genel mü-
dürü Ahmet Gürtaş’tan Ansik-
lopedide birlikte çalışma teklifi 
aldım. Aynı tarihlerde İstanbul 
Üniversitesi İktisat Tarihi Kürsü-
sünden Osmanlıca paleografya 
okutmanlığı teklifi de almıştım. 
Ben İslam Ansiklopedisi’ni tercih 
ettim. Bu kurumda Kütüphane 
ve Dokümantasyon Müdürü ol-
dum. İki seneye yakın hizmet 
verdiğim bu kurumda çok faydalı 
olduğumu söyleyemem. Faydalı 
kelimesini başarılı kelimesi ile de 
ifade edebilirim. Çünkü benim 
kadromda olan görevliler, res-
men olmasa bile başkalarının da 
fiilen emri altında idiler. Ansik-
lopedi yönetim kurulu üzerinde 
Müşavere Kurulu vardı. Onlar da 
yerli yersiz müdahale ediyorlar-
dı. Müdüriyet ruhu oluşmadığı 
için, önceki sisteme uygun ilim 
dalları başkanları memurlarımla 
doğrudan irtibatı sürdürdüler. 
Ben fonksiyonsuz duruma düş-
tüm. Müdahale etmek istedikçe 
Ahmet Gürtaş Bey, “huzursuzluk 
olmasın” diye engel oldu. An-
cak o dönem, Türkiye’nin kültür 
birikimini yakından tanıma im-
kânım oldu. Yazılan maddeleri 
ilim adamlarına bizim müdürlük 
ulaştırıyordu. Önce önemli bir 
hazırlık yapıyor, madde ile ilgili 
temel kitaplardan fotokopiler ek-
liyor, ilim dalı başkanı tarafından 
düşülen notları ekleyip gönde-
riyorduk. Biz buna “sipariş” di-
yorduk. Yazılıp gelen maddeleri 
ilim dalı başkanına ulaştırıyor, 
onlar da redaksiyon için bir ilim 
adamı tayin ediyor, maddeyi bu 
sefer ona gönderiyorduk. İlmi 
incelemesi tamamlanan madde-
leri teknik (dil, şekil) redaksiyo-
na gönderiyor, oradan da gelen 
maddeyi neşredilmek üzere dos-
yasına yerleştiriyorduk. Henüz 
yayın başlamamıştı, hazırlık dö-
neminde idik. Mekân darlığı da 
çalışmaları zorlaştırıyordu. Mü-
dürdüm ama bir odam bile yok-
tu. Sadece bir masanın üstünde 
müdür adı vardı. Benim için ha-
zırlanan mekânı, redaksiyondan 
torpilli bir doçent kullanıyordu ve 
ben huzursuzdum. Aslında mü-
dahalelerden Ahmet Gürtaş Bey 
de rahatsızdı. Müşavere kurulu, 
benim görevli bulunduğum mü-
düriyetin lağvına ve şeflik haline 
dönüştürülmesine karar vermiş. 
Ahmet Gürtaş Bey bana ansik-
lopedi içinde bir başka müdür-
lük teklif etti. Ben de istifa ettim. 
Gürtaş Bey, kalmam hususunda 
ısrar edip, “Gerekirse birlikte ay-
rılırız” dedi. Buna rağmen ben is-
tifamdan vazgeçmedim. Benden 
bir sene sonra Gürtaş hoca da 
ayrılmak zorunda kaldı. 
DEVAM EDECEK 

Anarşi yıllarında Mücadele Birliği’nin aldığı pozisyonu anlatan İrfan Küçükköy; “Anarşinin sebebi milletimizi kaos içine 
sokarak, yabancı devletlerin ülkemiz içindeki menfaatleri korumaktı. Buna, bu vahim tuzağa biz malzeme olmadık” dedi

‘Tuzağa malzeme olmadık!’ 

Toros Kartalı Necmettin Erişen
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Selçuklu 
Belediye 
Başkanı 
A h m e t 
Pekya-
tırmacı, 
2 0 1 9 -

2024 yıl-
ları ara-

sında 

Selçuklu’ya kazandırılan yatırım 
ve hizmetleri “Türkiye Yüzyılına 
Selçuklu İmzası” temalı 5 Yıl De-
ğerlendirme programında kamu-
oyu ile paylaştı.

Sözlerine 31 Mart Mahalli 
İdareler Seçimlerinde kendisini 
AK Parti Selçuklu Belediye Baş-
kanlığı için yeniden aday göste-
ren Cumhurbaşkanı Recep Tay-
yip Erdoğan, AK Parti Teşkilatı 
ve Cumhur İttifakına teşekkür 
ederek başlayan Selçuklu Beledi-
ye Başkanı Ahmet Pekyatırmacı, 
“Bundan yaklaşık 5 yıl önce, va-
tandaşlarımızın teveccühüyle iş 
başına gelmiştik. 5 yıl önce, Gö-
nül Belediyeciliği ilkesiyle çıktığı-
mız bu yolda birbirinden önemli 
projeler, yatırımlar ve çalışmalar 
gerçekleştirdik. Hemşehrilerimi-
zin hayır dualarından aldığımız 
güçle görevi devraldığımız gün-
den bugüne kadar Selçuklumuz 
için gece gündüz demeden, yıl-
madan yorulmadan, canla başla 
çalıştık, çabaladık. Tüm amacı-
mız Selçuklumuzun ihtiyaçlarını 
en hızlı şekilde çözüme kavuştur-
mak, Selçuklumuz için yeni hiz-
metler, yeni projeler  

üretmekti. Tabii bu 5 yıllık 
süre içerisinde hem küresel an-
lamda hem de ülke olarak çeşitli 
badireler atlattık. Bunların ba-
şında tüm dünyayı etkisi altına 
alan pandemi süreci geliyor. Yine 
yangın felaketleri ve son olarak 
da ülkemizi derinden sarsan 6 
Şubat depremleri geliyor. Hepi-
mizin hayatını etkileyen pandemi 
döneminde evlerimize kapandık, 

yakınlarımızı kaybettik, birlikte 
üzüldük, birlikte mücadele ver-
dik. Yine pandemi sürecinin son-
larında Türkiye’nin büyük yangın 
felaketlerinden bir tanesini yaşa-
dık. Tüm bunlar geride kaldı der-
ken belki de sadece Türkiye'de 
değil tüm dünyada yüzyılın afeti 
olan 6 Şubat depremlerini yaşa-
dık. Bu depremlerden 11 ilimiz 
etkilendi ve başta Kahramanma-
raş ve Hatay olmak üzere adeta 
şehirlerimiz yok oldu. Yaşanan 
deprem afetiyle birlikte bütün 
Türkiye gibi Konya olarak biz de 
hem belediyelerimizle hem sivil 
toplum örgütlerimizle hem ku-

rumlarımızla hem de gö-
nüllülerimizle adeta bir 
seferberlik halinde dep-

rem bölgesinde özellikle 
de Hatay Antakya'da yara-

ların sarılması için üzerimize 
düşen görevi en iyi şekilde yeri-
ne getirdik. Küresel anlamda ve 
ülke olarak bu zorlu süreçlerden 
geçerken; aynı zamanda beledi-
yecilik hizmetlerini en iyi şekilde 
sürdürmeye, yatırımlarımıza hız 
kesmeden devam etmeye, hem-
şerilerimize en iyi hizmeti vere-
bilmek için tüm gücümüzle çalış-
maya gayret gösterdik” dedi.

 “SELÇUKLU’YU YILDIZI
 PARLAYAN BİR İLÇE YAPTIK”
Kadim medeniyetten aldıkları 

güçle, hep birlikte, Selçuklu’yu 
yıldızı parlayan bir ilçe yaptıkları-
nı ifade eden Başkan Pekyatırma-
cı, “Gerçek belediyeciliği birlikte 
başardık. Şimdi ise Selçuklumuz 
için yine gönül belediyeciliği il-
kesiyle, aynı inanç ve kararlılıkla 
yılmadan, yorulmadan, bahane-
lere sığınmadan çalışmalarımızı 
sürdüreceğiz. İnşallah Selçuklu-
muzu daha da ileriye taşıyarak 
belediyecilik hizmetlerimizi hep 
birlikte hem Türkiye’nin örnek 
alacağı hem de Dünya’nın örnek 
alacağı hizmetlerle taçlandıra-
cağız. Hemşehrilerimizin mem-
nuniyeti ve hayır dualarından 
aldığımız güçle inşallah çok daha 
güzel işler başaracağız. Bugün 
burada, ‘Türkiye Yüzyılına Sel-
çuklu İmzası’ programımızda biz-
leri yalnız bırakmadığınız için kıy-
metli protokolümüze ve değerli 
misafirlerimize ayrı ayrı teşekkür 
ediyorum” şeklinde konuştu.

  “Türkiye Yüzyılına Selçuklu 
İmzası” temalı 5 yıl değerlendir-
me programına AK Parti Konya İl 
Başkanı Hasan Angı, Konya Bü-
yükşehir Belediye Başkanı Uğur 
İbrahim Altay, AK Parti Konya İl 
Gençlik Kolları Başkanı İbrahim 
Kelek, AK Parti Selçuklu İlçe Baş-
kanı Asım Ceyhan, MHP Selçuklu 
İlçe Başkanı Kemal Dığrak, Sel-
çuklu Muhtarlar Dernek Başka-
nı Mustafa Avcıoğlu, muhtarlar, 
belediye başkan yardımcıları, 
meclis üyeleri ve birim müdürleri 
katıldı.   

Başkan Pekyatırmacı daha 
sonra Selçuklu’da 5 yıl boyunca 
altyapıdan çevre düzenlemesine, 
kültür ve sanattan turizme, eği-
timden spora, sağlıktan sosyal te-
sislere, sıfır atık faaliyetlerinden 
çevre temizleme faaliyetlerine, 
sosyal destek hizmetlerinden ka-
tılımcı belediyecilik hizmetlerine 
kadar geniş bir yelpazede son 5 
yılda başarı ile gerçekleştirilen 
belediyecilik çalışmalarını tek tek 
anlattı.  

FİZİKİ YATIRIMLAR
Fiziki yatırımlarımız kapsa-

mında; 51 projemizi tamamladık, 
13 projemizin ise yapım çalışma-
larını sürdürüyoruz. Vatandaşla-
rımız eğitim ve spor faaliyetlerini, 
sosyal aktivitelerini gerçekleşti-
rebilsinler, güzel vakit geçirebil-
sinler diye Kosova, Yazır, Buhara, 
Bosna Hersek, Malazgirt ve Bedir 
Mahallemiz olmak üzere 6 mahal-
lemize sosyal tesis kazandırdık. 
Sağlık tesisi olmayan bölgemiz 
kalmasın diye Hocacihan, Yazır, 
Kılınçarslan, Bedir, Hüsamettin 
Çelebi, Ardıçlı, Şeyh Şamil, Be-
dir ve Dumlupınar olmak üzere 
9 mahallemize aile sağlığı mer-
kezi ve 112 acil sağlık hizmetleri 
istasyonu kazandırdık. Yazır Ma-
hallemizdeki Toplum Ruh Sağlığı 
ve Sağlıklı Hayat Merkezin ya-
pım çalışmalarını ise sürdürüyo-
ruz. Çocuklarımız en iyi şartlar-
da eğitim görebilsin diye Tatköy, 
Dağdere, Sızma, Sille, Yazır ve 
Akıncılar olmak üzere 6 mahalle-
mizde toplam 92 derslikli 6 okul 
kazandırdık.  Yine Bosna Hersek 
Mahallemizde 15 Temmuz Yurt 
Yerleşkesini üniversite öğren-
cilerimizin hizmetine sunduk. 
Yazır Mahallemizde ise Selçuklu 
Güzel Sanatlar Lisemizin yapım 
çalışmalarını sürdürüyoruz.  Yine 
vatandaşlarımız mevsim şartla-
rından etkilenmeden rahatlıkla 
alışverişlerini yapabilsinler diye 
Kosova, Bosna Hersek, Dumlu-
pınar, Yazır, Sancak ve Özalkent 
olmak üzere 6 mahallemize de 
kapalı pazar yeri kazandırdık. 
Yine Emniyet Teşkilatımızın ih-
tiyacı doğrultusunda Yazır Ma-
hallemize Selçuklu İlçe Emniyet 
Müdürlüğü ve Cumhuriyet Polis 
Merkezi Amirliği binasını kazan-
dırdık. Belediye Hizmet Binamı-
za, Kelebekler Vadisi Parkımıza, 
Yeni Nesil Şehir Kütüphanemize 
ve Bağrıkurt Mahallemize GES 

Panelleri kurduk. Hizmet 
Araçları Bakım ve Onarım Tesi-
simizi faaliyete geçirdik. Selçuklu 
Seyir Kafe ile birlikte 4 adet Nefes 
Kafe’yi Selçuklumuza kazandır-
dık.

TEMEL BELEDİYECİLİK
Altyapı Çalışmaları
Merkez ve dış mahallelerimiz-

de tamamlanmamış yol kalmasın 
diye 3.133.731 metrekaresi sıcak 
asfalt ve 2.663.893 metrekaresi 

soğuk asfalt olmak üzere toplam 
5.797.624 metrekare asfalt ça-
lışması gerçekleştirdik. Dağde-
re-Meydan, Çaldere-Kınık Ma-
hallelerimizi birbirine bağlayan 
yollarla birlikte 

Ulumuhsine-Derbent, Kü-
çükmuhsine-Derbent, Kızılcaku-
yu-Aksaray, Güvenç-Ankara Yolu, 
Yukarıpınarbaşı-Sarıcalar, Sız-
ma-İstanbul Yolu, Bağrıkurt-İs-
tanbul Yolu, Çaltı-Sarıcalar, 
Yazıbelen-Ankara Yolu ve Ker-
van-Eğribayat Mahallerimizi 
birbirine bağlayan yollarda sı-
cak asfalt çalışması yaptık. Yine 
merkez ve dış mahallelerimizde 
1.082.573 metrekarelik alanda 
parke, 304.401 metrelik alanda 
ise bordür çalışması gerçekleşti-
rerek sokaklarımızı, caddelerimi-
zi ve parklarımızı güzelleştirmiş 
olduk. 

Yeşil Alan Çalışmaları
Konya’nın yeni cazibe merkezi 

olan Selçuklu Seyir Tepesi ile bir-
likte Cem Sultan Parkı, Yelda Par-
kı, Merve Mercan Parkı, Selçuk ve 
Sancak Bisiklet ve Kaykay Park-
larını Selçuklumuza kazandırdık. 
Bu parklarımızla birlikte toplam 
389 bin 801 metrekarelik alanda 
yeşil alan çalışması gerçekleşti-
rirken 405.908 bin adet ise fidan 
dikimi yaptık. 

Sıfır Atık Faaliyetleri 
Türkiye’nin ilk sıfır atık belge-

sine sahip belediyesi olarak Sıfır 
Atık Müdürlüğümüzü kurduk. 
Atık Kumbaram projesini başlat-
tık, Kompost Üretim Tesisimizi 
kurduk, 2. El Pazarı projemizi 
başlattık. 

72 mahallemizde sürdürdü-
ğümüz sıfır atık faaliyetlerimiz 
kapsamında 4 adet atık kumba-
ram, 1 adet mobil atık kumba-
ram, 16 adet mobil atık getirme 
merkezi, 1.509 adet kafes, 10.402 
adet iç mekân geri dönüşüm ku-

tusu, 608 adet tekstil kumbarası, 
37 adet ilaç kumbarası ve 50 adet 
biyobozunur atık konteyneri ile 
128 bin 42 ton değerlendirilebilir 
atığı toplayarak ülke ekonomisine 
katkıda bulunduk.

Yenilenebilir Enerji
Belediye Hizmet Binamıza, 

Kelebekler Vadisi Parkımıza, Yeni 
Nesil Şehir Kütüphanemize ve 
Bağrıkurt Tesisimize kurduğu-
muz GES panelleri sayesinde yıl-
lık 6.640.000 kWh enerji üretimi 
gerçekleştirerek belediyemizin 
elektrik enerjisi ihtiyacının yüzde 
80’e varan kısmını yenilenebilir 
enerji kaynaklarından karşılaya-
bilir duruma geldik.

İmar Revizyon ve Kentsel 
Dönüşüm Çalışmaları

Akıncılar, Esenler, Sille, Sille 
Ak, Sancak, Parsana, Sarayköy, 
Selahaddin Eyyubi, Kosova, Bu-
hara ve Kayacık Mahallelerimiz 
olmak üzere 11 mahallemizde re-
vizyon imar planlarımızı tamam-
ladık. Yazır, Bosna Hersek ve Sille 
Ak Mahallemizde ise çalışmaları-
mızı ise sürdürüyoruz. Aynı za-
manda Binkonutlar, İhsaniye ve 
Horozluhan mahallelerimizde 
kentsel dönüşüm çalışmalarımızı 
devam ettiriyoruz.

EĞİTİM 
Okul Dışı Öğrenme Ortamları
Milli Eğitim Bakanlığımızın 

eğitim faaliyetlerine uygun olan 
ve yeni müfredat programında 
uygulamak istediği eğitim prog-
ramını biz SETAP projemiz ile 
oluşturduğumuz okul dışı öğren-
me ortamlarımızda yaklaşık 5 yıl-
dır uyguluyoruz. Çocuklarımızın 
akademik başarısı elbette önemli 
ama onları öncelikle hayata ha-
zırlamamız gerekiyor. Bunun için 
çocuklarımızın önce kendilerini 
tanımaları, ilgilerini, kabiliyetleri-
ni, yeteneklerini öğrenmeleri son-
ra da bu ilgi ve kabiliyetlerini ge-

liştirmeleri gerekiyor. Bizim okul 
dışı öğrenme ortamlarımızdaki 
amacımız da bu, çocuklarımızın 
önce kendilerini keşfetmelerini 
sağlamak sonra da yeteneklerini 
geliştirmek. Bu anlamda okul dışı 
öğrenme 

ortamlarımızdan 15 farklı 
atölyesi ile Sille Tabiat Okulu-
muzda bugüne kadar 12.062 öğ-
rencimiz, 4 farklı atölyesi ile Ah-
met Keleşoğlu Sanat ve Tasarım 
Atölyemizde 11.967 öğrencimiz, 
13 farklı atölyesi ile Gelişim ve 
Teknoloji Akademimizde 6439 
öğrencimiz, 5 farklı atölyesi ile 
Hatice Hatun Çocuk Mektebi-
mizden 280 öğrencimiz, teorik ve 
uygulamalı eğitimlerin verildiği 
Trafik Eğitim Parkımızda 16.762 
öğrencimiz, Kop Çocuk Kütüpha-
nemizde ise 42.539 öğrencimiz 
eğitim görmüştür.

Okullar
Eğitim faaliyetlerimiz kapsa-

mında; çocuklarımız en iyi şart-
larda eğitim görebilsin diye Tat-
köy Anaokulu, Dağdere İlkokulu, 
Sızma Alparslan İlkokulu, Sille 
İlkokulu, Şehit Erkan Kurşun İl-
kokulu, Mahmut Sami Ramaza-
noğlu Anadolu İmam Hatip Lise-
si olmak üzere 6 mahallemizde 
toplam 92 derslikli 6 okulumuzu 
Selçuklumuza kazandırdık.  Yine 
eğitim yatırımlarımız kapsamın-
da Bosna Hersek Mahallemizde 
1.000 yatak kapasiteli 15 Tem-
muz Yurt Yerleşkesini üniversite 
öğrencilerimizin hizmetine sun-
duk. Yazır Mahallemizde yapım 
çalışmalarına başladığımız Sel-
çuklu Güzel Sanatlar Lisemizi 
ise en kısa sürede tamamlamayı 
planlıyoruz.

SOSYAL BELEDİYECİLİK
Sosyal Belediyecilik faaliyetle-

rimiz kapsamında; Sosyal Destek 
Hizmetleri Müdürlüğü’nü kur-
duk. Sosyal destek kartı, asker ai-
lesi yardımı, gıda ve süt yardımı, 
eşya yardımı, kira yardımı, hasta 
nakil ambulansı hizmeti, evde 
yaşlı bakım hizmeti ve umut evi 
hizmetlerimiz ile birlikte toplam 
80.105 kişiye 120.362.725,00 TL 
değerinde sosyal destek hizmeti 
sağladık.

KATILIMCI BELEDİYECİLİK
Katılımcı belediyecilik hiz-

metlerimiz kapsamında; gençlik 
meclisi, kadın meclisi, çevre ve 
sıfır atık meclisimizi kurduk. Fi-
kir Destek programımızı başlat-
tık. Etkinlikler, fırsatlar ve birçok 
avantajı içinde barından Selçuk-
lu Gençlik Mobil Uygulamamızı 
gençlerimizin hizmetine sunduk. 
Yine gençlerimiz için

Selçuklu Gençlik Zirvesi, Sel-
çuklu Gençlik Kış Etkinliği, Bir 
Dilek Bir Tebessüm Projesi, Allah 
Zihin Açıklığı Versin İkramları ve 
Gençlik Buluşmaları gibi prog-
ramlar gerçekleştirdik.
n ...

Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet Pekyatırmacı, 5 yıllık süre zarfındaki projelerini “Türkiye Yüzyılına Selçuklu İmzası” sloganıyla paylaş-
tı. “Selçuklu’yu, yıldızı parlayan bir ilçe yaptık” diyen Pekyatırmacı, yeni dönemde de örnek projeler yapmayı sürdüreceklerini söyledi

Türkiye Yüzyılı’na Selçuklu imzası 
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Kosova Sosyal Tesisi’ni 
Yazır Sosyal Tesisi’ni
Buhara Sosyal Tesisi’ni
Bosna Sosyal Tesisi’ni 
Kosova Kapalı Pazar Yeri’ni
Bosna Kapalı Pazar Yeri’ni 
Dumlupınar Kapalı Dumlupınar Kapalı Pazar Yeri’ni 
Yazır Kapalı Pazar Yeri’ni 
Sancak Kapalı Pazar Yeri’ni 
Özalkent Kapalı Pazar Yeri’ni 
Sızma Alparslan İlkokulu’nu 
Şehit Erkan Kurşun İlkokulu’nu 
Dağdere İlkolulu’nu 
EEğitim Destek Merkezlerini 
29 Okul Kütüphanesini, 2 Çocuk Kütüphanesini, 
Yeni Nesil Şehir Kütüphanesi’ni
Mahmut Sami Ramazanoğlu Anadolu 
İmam Hatip Lisesi Eğitim Kompleksi’ni
Beyhekim Gelişim ve Teknoloji Akademisi’ni 
Hatice Hatun Mahalle Külliyesi’ni 
15 15 Temmuz Yurt Yerleşkesi’ni
Şehit Osman Ayyıldız Spor Salonu’nu 
Şehit Resul Coşkun Spor Salonu’nu
Şehit Mustafa Özata Spor Salonu’nu
Şehit Battal Yıldız Spor Salonu’nu
9 No’lu Aile Sağlığı Merkezi’ni
Hocacihan Mahallesi Aile Sağlık Merkezi’ni 
Kılıçarslan Aile Sağlık MerKılıçarslan Aile Sağlık Merkezi’ni 
Şehit Yaşar Nuri Küçükkara Aile Sağlığı Merkezi’ni 
Nezahat Yaşar Genç Aile Sağlık Merkezi’ni 
Ardıçlı Aile Sağlığı Merkezi’ni 
Bedir Mahallesi Sağlık ve Sosyal Tesisi’ni 
1915 Hilâl- î Ahmer Hastanesi Canladırma Müzesi'ni 
Sancak Bisiklet ve Kaykay Parkı’nı 
Selçuklu Bisiklet Selçuklu Bisiklet ve Kaykay Parkı’nı 
Cem Sultan Parkı’nı 
Merve Mercan Parkı’nı
Selçuklu Sentetik Çim Sahası’nı
71 Adet Suni Çim Sahası
Selçuklu Koku Bahçesi'ni 
Selçuklu Seyir Kafe'yi
4 Adet Ne4 Adet Nefes Kafeleri 
Malazgirt Mahalle Muhtarlığı ve Emekliler Lokali’ni 
Selçuklu İlçe Emniyet Müdürlüğü Binası’nı
Hizmet Araçları Bakım Onarım Tesisi’ni 

Belediye Hizmet Binası GES Projesi’ni
Tropikal Kelebek Bahçesi GES Projesi’ni
Bağrıkurt GES Projesi’ni
Sille İlkokulu Proje'sini
Sille Tabiat Okulu Proje'sini
Selçuklu Sanat Akademisi Proje'sini
TTrafik Eğitim Parkı Proje'sini
Selçuklu Seyir Tepesi 1. ve 2. Etap Mesire Alanı Düzenlemesi’ni 
Sille Kaya Islahı’nı 
Sille Subaşı Hamamı Restorasyonu’nu 
Bilecik / Söğüt Dârül-Kurrâ Müştemilatı'nı
5 Milyon 797 Bin 624 m² Asfalt Çalışması
618 bin 342 m² Yeşil Alan Düzenlemesi
Mahalle Şenlikleri Mahalle Şenlikleri 
Uçurtma Şenlikleri 
Türkiye'nin En Kapsamlı Çocuk Etkinliği olan Şivlilik Çocuk Bayramı'nı

Selçuklu Aile Gelişim Merkezi Projesi’ni 
Sosyal Kart Projesi'ni
Atık Kumbaram Projesi'ni
3. Sınıflar Yüzme Öğreniyor Projesi'ni
Gevale Kalesi Restorasyonu’nu 
Tarihi Hemşirelik Binası Restorasyon'unu
Sille Hacı Ali Ağa Hamamı Sille Hacı Ali Ağa Hamamı Restorayon'unu
Sille Kapalı Otopark Karma Yapılar Meydan Düzenleme Projesi’ni 
Selçuklu Fen Lisesi Kapalı Spor Salonu ve Açık Suni Çim Saha Proje'sini
Selçuklu Sporcu Seçme ve Yetiştirme Merkezi’nin Yapımını
Toplum Ruh Sağlığı Merkezi ve Sağlıklı Hayat Merkezi’nin Yapımını 
Selçuklu Güzel Sanatlar Lisesi’nin Yapımını 
Yelda Park'ını
Saraybosna – Saraybosna – Konya Kardeşlik Köprüsü Proje'sini
Bursa / Bilecik Kültür Gezi'lerini

Sign of the City Awards 2023 2023 Ödül Tören'ininde;
En İyi Kentsel Dönüşüm ve Sağlıklaştırma Ödül'ünü
En İyi Kültürel Mirası Koruma ve Kullanma Projesi Premium Ödül'ünü,
En İyi Sosyo-Kültürel Yapı Projesi Ödül'ünü
En İyi Sosyal Sorumluluk Projesi Ödül'ünü
Sıfır Atık Zirvesi’nde Atık Kumbaram ile Ödül,
2020 Erişilebilirlik 2020 Erişilebilirlik Yılı Kapsamında  “Erişilebilir Yerel Yönetimler 
Kategorisi’nde Ödül,
Masters Of Awards 2023 Ödül töreninde “En İyi Sürdürülebilirlik Projesi” 
Kapsamında Ödül,
Selçuklu Belediyespor Kulübümüz ile Ulusal ve Uluslararası Alanda
313 Adet Madalya



Necmettin Erbakan Üniver-
sitesi eski İlahiyat Fakülte-
si Dekanı Merhum Prof. Dr. 
Mustafa Uzunpostalcı, İslam 
alanında yaptığı çalışmalarla 
yaşamında örnek şahsiyetler-
den biri oldu. Aynı zamanda 
Konya’nın köklü ailelerinden 
biri olan ‘Postalcı Uzunlar’ 
ailesinin mensubu olan mer-
hum Uzunpostalcı, Yüksek 
İslam Enstitülerinin ilahiyat 
fakültelerine dönüştüğü sü-
reçte ilahiyat fakültesi sayı-
sının artırılmasında da büyük 
rol oynadı. Vefatından önce 
verdiği röportajda, mezun 
olanların iyi birer örnek ol-
maması sebebiyle babasının 
kendisini okutmak istemedi-
ğini ifade eden Uzunpostalcı, 
imam hatip okullarının açıl-
masıyla birlikte okuduğunu 
söylüyor.

İMAM HATİP OKULU 
AÇILMASAYDI

 OKUYAMAYACAKTI!
Konya’nın köklü geçmişe 
sahip ailelerinden biri olan 
‘Postalcı Uzunlar’ sülalesi-
nin bireylerinden biri olarak 
dünyaya gelen Prof. Dr. Mus-
tafa Uzunpostalcı, verdiği bir 
röportajda hayat hikayesini 
anlatıyor. 1951 yılına kadar 
aldığı Kur’an-ı Kerim ders-
leriyle kendini geliştirerek 
1951 yılında ise Konya İmam 
Hatip Okuluna başlayan 
Uzunpostalcı, o yıllarda me-
zun olanların iyi birer örnek 
olmaması sebebiyle babası-
nın kendisini okutmak iste-
mediğini açan imam hatip 
okulunun açılmasıyla birlikte 
eğitim hayatına başladığını; 
1963 yılında İstanbul Yüksek 
İslam Enstitüsünden mezun 
olduğunu söylüyor. Mezuni-
yetin ardından Millî Eğitim 
Bakanlığı Din Eğitimi Genel 
Müdürlüğü tarafından kura-
ya tabi tutularak Tokat İmam 
Hatip Okulunda 2 yıl müdür 
yardımcılığı olmak üzere üç 
yıl meslek dersleri öğretmen-
liği yaptı. 
İLAHİYAT FAKÜLTESİ SAYISININ 

4’TEN 8’E YÜKSELMESİNDE 
BÜYÜK ROL OYNADI

Tayinini isteyerek mesleki 
hayatına Konya’da devam 
eden Uzunpoltalcı, önce Kon-
ya İmam-Hatip Okuluna ar-
dında da Konya Yüksek İslam 
Enstitüsü'nde Fıkıh ve Fıkıh 
Usulü öğretim üyeliğine ata-
narak iki görevi birden icra 
etti.  Askerlik sonrası kısa 

bir Kayseri görevinden sonra 
tekrar Konya’da çalışmala-
rına devam eden Uzunpos-
talcı, 1976'da yeni açılan 
Samsun Yüksek İslam Ensti-
tüsü’ne gönderilerek Müdür 
olarak görev yaptı. Yüksek 
İslam Enstitülerinin ilahiyat 
fakültelerine dönüştüğü ve 
yalnızca Samsun, Konya, İz-
mir ve Bursa Yüksek İslam 
Enstitülerinin İstanbul, An-
kara, Kayseri ve Erzurum'da 
açılması düşünülen ilahiyat 
fakültelerine bağlanmaları 
öngörüldüğü durumda yet-
kilileri Karadeniz’de de bir 

ilahiyat fakültesi gerekliliği-
ne ikna edenlerden biri olan 
Uzunpostalcı, 4 olarak düşü-
nülen sayının 8 fakülteye tak-
sim edilmesinde de büyük rol 
oynadı. 

DEKANLIKLA BİRLİKTE 
İDARECİLİĞİ DE BIRAKTI 

Selçuk Üniversitesi’nde dok-
tora tezini hazırlayarak dok-
tor olan Uzunpostalcı, 1987 
yılında doçent ve ardından da 
profesör oldu. Samsun’dan 
Konya’ya ataması yapılacağı 
yılları aktaran Uzunpostalcı o 
yıllar için, “Konya'ya gitmek 
istiyorum ama müdür olarak 

değil" diyerek tayinini engel-
lediğini anlatıyor. İdarecilik 
yapmak istemediğini aktaran 
Uzunpostalcı, röportajında 
Selçuk Üniversitesi İlahiyat 
Fakültesi Dekanı olarak yap-
tığı görevle birlikte idareci-
liği tamamladığını söylüyor. 
1996 yılında dekanlıktan ay-
rıldıktan sonra öğretim üye-
liği görevimi devam ettiren 
Uzunpostalcı, 2006 yılında 
emekli oldu.

BİRÇOK DERNEĞİN 
KURULUŞUNDA BULUNDU 

Fikri ve ilmi çalışmalarının 
yanı sıra konferans, seminer, 
panel ve eğitim programla-
rıyla İslam ve eğitime katkı-
da bulunan Merhum Prof. Dr. 
Mustafa Uzunpostalcı, ‘Tür-
kiye İmam-Hatip Okulları 
Mezunları Cemiyeti’ adında 
bir dernek kurmuş ve dernek 
bünyesinde ‘İslam'ın ilk Emri 
Oku’ isimli bir dergi çıkardı. 
Dergi sayıların matbaadaki 
takibi ve tashihinin yapılması 
işlerini yürüten Uzunpostalcı, 
1978'e kadar Oku Mecmua-
sı’nı devam ettirdi. Aylık ve 
212 sayı çıkan dergi, alanın-
da Türkiye'nin en uzun ömür-
lü dergilerinden birisi olarak 
kayda geçti. Selçuk Üniversi-
tesi İlahiyat Fakültesi binasını 
yaptıran İmam Hatip Okulu 
Yüksek İslam Enstitüsü Tale-
be Yurtları Tesis ve Yaşatma 
Derneği’nin yönetimde de 
bulunan Uzunpostalcı, Mane-
vi Değerleri Koruma ve İlim 
Yayma Cemiyeti’nin kurulu-
şunda da bulunarak Konya'da 
çok sayıda kurulmuş bulunan 
Kur'an kursları ile ilgili der-
nekleri tek çatı altında birleş-
tirerek yardımları tek elden 
toplamayı hedefledi. 

HİZMET VE GÖREV AŞKI 
Öğrencilere yönelik verdiği 
seminer ve yaptığı söyleşi-
lerle bilinen Prof. Dr. Musta-
fa Uzunpostalcı, bir söyleşide 
“Biz kimiz? Niçin İmam Hatip 
Okullarında, Yüksek İslam 
Enstitülerinde okuduk?” so-
rusu kendisine yöneltildiğin-
de cevaben “Dinimizin bize 
verdiği kazancı, üstünlüğü 
yaşamak ve bunu başkalarıy-
la paylaşmak için. Herkesin 
tahsil tercihi farklıdır; kimi 
hizmet için okur, kimi unvan, 
para ve müreffeh hayat için. 
Biz hizmet için okuduk ve 
görev aşkıyla çalıştık.” açık-
lamasında bulunmuştu. Allah 
rahmet eylesin. 

Yaptığı çalışmalar ve söyleşilerle özellikle gençlere örnek bir şahsiyet olarak vefat eden Necmettin Erbakan Üniversitesi eski İlahi-
yat Fakültesi Dekanı Merhum Prof. Dr. Mustafa Uzunpostalcı, ilahiyat fakültelerinin çoğaltılması konusunda da önemli adımlar attı

Hacer Ceylan

Ismi, hizmetleriyle anılıyor 
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GÜVENİLİR VE DOĞRU 
HABERİN ADRESİ

www.konyayenigun.com

ELEMAN İLANI ÇÖZÜM 
MERKEZİ 444 51 58

Personel sıkıntınıza çözüm üretiyor, ihtiyacınız olan 
eleman talebinizi gerekli tüm bölgelere ulaştırıyoruz.

•  
•  
•  

BAŞVURULARIN
271 32 43 - 44 NOLU

TELEFONA YAPILMASI 
GEREKMEKTEDİR

ARANIYOR

UN FABRİKAMIZDA
ÇALIŞTIRILMAK ÜZERE;

VASIFSIZ ELEMANLAR
YÜKLEME ELEMANLARI
TEMIZLIKÇI ELAMANI

- GAZALTI VE ELEKTRIK 
KAYNAKÇILARI - 18-35 YAŞ

- ELEKTRIKÇI (SEYAHAT
 ENGELI OLMAYAN) - 18-35 YAŞ

* İyi derecede Autocad kullanmasını bilen
* Office programlarına hakim

* Kumanda kontrol panosu projelerini reelde 
uygulayabilen

* Elektriksel teknik ingilizceye hakim
* Esnek çalışma saatlerine ayak uydurabilen

* Üniversitelerin Elektrik Elektronik Mühendisliği, 
Mekatronik Mühendisliği bölümlerinden mezun

* Askerlik ile ilişkisi bulunmayan

- VINÇ MONTAJCISI (KAYNAKÇI) 
(YÜKSEKTE ÇALIŞABILEN

SEYAHAT ENGELI OLMAYAN) - 18-35 YAŞ

Adres: 4. O.S.B. 404 nolu Sk. No: 2  Selçuklu/KONYA

TEL: 444 75 92

Abdullah Çimen Özfatihler 
Vinç Mak. San. ve Tic. Ltd. Şti.’nde

VİNÇ SEKTÖRÜNDE ÇALIŞTIRILMAK ÜZERE;
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Konya Organize Sanayi Bölgesi Evrenköy Caddesi 

3 Nolu Sokak No: 16 • Tel:0332 239 11 12 

ŞİRKETİMİZ  BÜNYESİNDE ÇALIŞTIRILMAK ÜZERE;

ADAYLARIN ŞAHSEN
BAŞVURMALARI GEREKMEKTEDİR.

DÜZGÜNLER PLASTİK MAK. 
MET. NAK. SAN VE TİC. LTD. ŞTİ.

ALINACAKTIR

KAYNAKÇI

VASIFSIZ BAY- BAYAN 
ELEMANLAR

Selçukya Kültür Sanat Derne-
ği okul etkinlikleri kapsamında, 
“Gençlerle Şiir Okuyoruz” sloganı 
ile bu hafta Meram Mustafa Bağ-
rıaçık Ortaokulu’nda bir şiir şöleni 
gerçekleştirdi. Mustafa Bağrıaçık 
Ortaokulu Müdürü Mustafa Baş, 
programda yaptığı konuşmada; 
“Şiir, sözlü kültürden yazılı kültü-
re tarihin derinliklerinden bugüne 
kadar, edebiyatın en önemli unsu-
ru olarak milli ve manevi duygu-
larımız taşımaya, insanlığın önünü 
en saf en zarif dokunuşlarla aydın-
latmaya devam ediyor. Biz eğitim 
ve öğretimin yanı sıra, öğrencile-
rimizin kültür ve sanat faaliyetle-
rine katılmasına da ayrı bir önem 
veriyoruz.” dedi. 

ŞİİRE İLGİ MEMNUN EDİYOR 
Selçukya Kültür Sanat Derneği 

Başkanı Av. Fatma Şeref Polat, kül-
tür, sanat ve edebiyatın birbiriyle 
ilişkili olduğuna dikkat çekti. Genç-
lerin şiire olan ilgisinin kendisini 
memnun ettiğini dile getiren Po-
lat, şöyle devam etti; “Bu konuda 
bilinçli ve duyarlı öğretmenlerimiz 
ile idarecilerimizin varlığı ülkemiz 
için büyük bir şans, dolayısı ile bizi 
davet ederek bu anlamlı etkinliğe 
ev sahipliği yapan okul idaresi ve 

emeği geçenleri kutluyorum.” Et-
kinlik organizasyonunu düzenle-
yen Türkçe Öğretmeni İsmet Erk 
yönetiminde saygı duruşu ve is-
tiklal marşı ile başlayan programı 
okul öğrencilerinden Ümmü Nur 
Kılıç sundu. Sınıf Öğretmeni Bur-
cu Hot ve Türkçe öğretmeni İsmet 
Erk’in de şiir okuduğu programda 
öğrenciler Hasret Nur Tolcu, Mu-
hammet Ahmet Şafakcı, Ebrar 
Kendirli, Zeynep Bardakcı şiir oku-
du. Okulun eski müdürü; Burak 
Yuceer ise kendi yazmış olduğu 
“Filistinli Çocuklar" şiirini okudu.

Programda Selçukya Şairleri 
Kazım Öztürk öğrencilere yazmış 
olduğu “Can Çiçekleri” şiirini, Sa-
lih Sedat Ersöz “Mescid-i Aksa’nın 
Gözünden” isimli şiirini, Tayyar 
Yıldırım “Şiir Ben Seni” isimli şi-
irini, Ahmet İnci “Öğretmenim” 
isimli şiiri, Hasan Karaca “Kara-
caoğlan” şiirini, Nesrin Erkan Sa-
buncu “Şairlik Gönül İşidir” şiiri-
ni, Leyla Çeşmeci “Kahramanlık 
Destanı” isimli şiiri, Hüseyin El-
maskaya güne özel yazdığı “Sel-
çukya’nın Şiir Seferi” şiirini, Şerife 
Eker “Övünüyorum Türküm Ben” 

şiirini ve Kontv Şiirler Yarışıyor 
programı sezon birincisi Ramazan 
Sağdıç “Aşk-ı Şedit” isimli şiirini 
okudu. Selçukya fotoğraf sanatçısı 
Naci İdil ise 1900’lü yılların başın-
da Sibirya’dan göç eden ailesinin 
anılarını öğrencilerle paylaştı.

Gençlerle Şiir Şöleni sonunda 
yeni görev yerine atanan eski okul 
müdürü Burak Yüceer’e teşekkür 
ve hatıra plaketi takdim edildi.

Selçukya Kültür Sanat Denetim 
Kurulu Üyesi ve Okul Etkinlikleri 
Koordinatörü, Eğitimci-Yazar-Şair 
Kazım Öztürk de konu ile ilgili yap-
mış olduğu açıklamada: “Selçukya 
Okullarda projemiz bütün güzelliği 
ile devam ediyor. Okul yönetimi ve 
öğrencilerimizin coşkulu, anlamlı 
katılımıyla unutulmaz programlar 
yaşıyoruz. Öğrencilerimizin ilgi ve 
merakı özellikle şiir okuma konu-
sundaki yetenek ve hevesleri ise 
her şeye değer. Bugün Hatunsaray 
Kavak Köyünde bulunan Mustafa 
Bağrıaçık Ortaokulumuzda da son 
derece başarılı bir etkinlik gerçek-
leştirmiş olmanın gurur ve mut-
luğunu yaşıyoruz.” dedi. Program 
hatıra fotoğrafı ve imzalı kitap he-
diyeleri ile sona erdi.
n HABER MERKEZİ 

Selçukya Kültür Sanat Derneği olarak öğrencilerle buluşmayı sürdürdüklerini belirten Baş-
kan Av. Fatma Şeref Polat, öğrencilerin şiire olan ilgisinin kendilerini mutlu ettiğini söyledi

‘Şiire ilgi var’

Konya'da 2 otomobilin 
çarpışması sonucu meydana 
gelen trafik kazasında 1 kişi 
hayatını kaybetti, 6 kişi yara-
landı.

Kaza, Tuzlukçu-Akşehir il-
çesi arasındaki D-695 kara yo-
lunun Adsız-Söğütlü Mahalle-
si kavşağında meydana geldi. 
Ömer Turan (56) idaresindeki 
06 DVD 32 plakalı otomobil, 
kavşakta F.A. idaresindeki 34 
CDA 799 plakalı otomobille 
çarpıştı. Çarpışmanın şidde-
tiyle otomobiller savrularak 
hurdaya döndü. Kaza ihbarı 
üzerine olay yerine jandarma, 
ambulans ve itfaiye ekipleri 

sevk edildi. Kazada araç sü-
rücülerinden Ömer Turan ve 
araçtaki Z.K.T. (51), E.T. (14) 
ve K.T. (12) ile diğer sürücü 
F.A. ve araçta bulunan isimle-
ri alınamayan 2 kişi yaralandı. 
Yaralılar sağlık görevlileri-
nin müdahalesinin ardından 
Akşehir Devlet Hastanesine 
kaldırıldı. Kazada ağır yarala-
nan otomobil sürücülerinden 
Ömer Turan yapılan tüm mü-
dahaleye rağmen kurtarılama-
yarak hayatını kaybetti. Tedavi 
altına alınan yaralıların hayati 
tehlikelerinin bulunmadığı öğ-
renildi. Kazayla ilgili soruştur-
ma başlatıldı.  n İHA

İki otomobil çarpıştı 1 
kişi öldü, 6 kişi yaralandı

Türkiye Yazarlar Birliği 
(TYB) Konya Şubesi 2024 yılı 
kültürel etkinliklerine devam 
ediyor. Karatay Belediyesi Ali 
Ulvi Kurucu Gençlik Merkezin-
de İstiklal Marşı’nın kabulünün 
103. yıl dönümünde “Bir adam 
bir tavır bir aile: Mehmet Akif 
ve Bestelenmiş Eserleri” kon-
serinden Hasan Arslan Mehmet 
Akif’i kısaca anlattıktan sonra 
Konya Türk Tasavvuf Müziği 
Topluluğu Sanat Yönetmeni 
Ufuk Yürüç, M. Ali Pekuygun, Y. 
Oğuzhan Uğur, Ertuğrul Tanata 
ve Süleyman Özen, seçtikleri 
eserleri icra etti. Konser sosyal 
medya üzerinde de yayınlandı. 

Konserden önce kısaca Meh-
met Akif’ten bahseden Hasan 
Arslan; “Akif'imiz milli marşı-
mızı yazmıştı ve bu marşın kar-
şılığını almamıştı. 

 Bu durum aslında bir iman-
dır ve yapılan işin karşılığını 
insanlardan beklememek, gök 
katına niyet etmek, fisebilillah 
bir iş ortaya koymak ve bek-
lentisizlik makamına erişmek 
oldukça zordur. Müminler, bek-
lentisizlik makamında yaşaya-
rak, çabalarını gök katına niyet 

ederek fisebilillah anlamında 
ortaya koyarlar. Şehrin göğüne, 

yıldızlarına, göğün hilaline ve 
yetim ulularına bakarak dost-
luğu tazelemek, ulu çınarlara, 
salkım söğütlü dostlara yeniden 
dostluğa niyet etmek, her dem 
tazelenmek ve fisebilillah var 
olmak önemlidir. Günümüzde 
sözün bir kıymeti kalmadı an-
cak Akif'in yaşadığı dönemde 
sözün değeri büyük olup, bu 
gücü olağanüstü bir şekilde 
kullanmıştır.” dedi. Program-
da Konya Türk Tasavvuf Müzi-
ği Topluluğu Sanat Yönetmeni 
Ufuk Yürüç M. Ali Pekuygun, Y. 
Oğuzhan Uğur, Ertuğrul Tana-
ta ve Süleyman Özen’in solist 
olduğu konserde Suat Orhan, 
Ali Vefa Sağbaş, Musa kazım 
Tığlıoğlu, Hakan Kılınçarslan, 
İbrahim Genç ve Tayyip Enes 
Korkmaz sazende olarak eserle-
ri icra ettiler.

Program sonunda TYB Kon-
ya Şube Başkanı Ahmet Köse-
oğlu, Doç. Dr. Ahmet Akman, 
Postnişin Fahri Özçakıl ve Salih 
Sedat Ersöz; Programın katılım-
cılarına katılım beratı ve TYB 
Konya Şube’sinin yayınlarını 
takdim ettiler. 
n HABER MERKEZİ 

TYB Konya Akif ’i yad etti 



Esnaf ve vatandaş buluşmalarını 
aralıksız sürdüren Meram Belediye 
Başkanı Mustafa Kavuş, ilçenin en 
yoğun bölgelerinden biri olan Zafer 
Yürüyüş Yolu, Atatürk Caddesi, Ala-
addin Bulvarı ve Mevlana Caddesi’n-
de esnaflar ve vatandaşlarla buluştu. 
Ziyaretlerinde özellikle gençlere özel 
zaman ayıran Kavuş, sıcak ve sami-
mi sohbetleriyle gençlerin gönlünü 
fethetti. 

Saha çalışmalarını aralıksız sür-
düren Meram Belediye Başkanı 
Mustafa Kavuş, AK Parti Meram İlçe 
Başkanı Mustafa Dolular ve teşki-
lat mensuplarıyla birlikte ilçenin en 
yoğun bölgelerinden biri olan Zafer 
Yürüyüş Yolu, Gedavet Parkı, Atatürk 
Caddesi, Alaaddin Bulvarı ve Mevla-
na Caddesi’nde ziyaretlerde bulundu. 
Esnaflar ile burada vakit geçiren, alış-
veriş yapan ve kafelerde oturan aile-
ler ve gençlerle sohbet eden Başkan 
Kavuş, gördükleri ilgiden bir hayli 
memnun kaldılar. Özellikle bölge es-
naflarının sıcak karşılamaları renkli 
görüntülere sahne oldu.  

BAŞKAN KAVUŞ; “GENÇLERİMİZİN 
DESTEĞİNİ 

GÖRMÜŞ OLMAKTAN MUTLUYUM” 
Gençlik yıllarının bu bölgede es-

naf olarak geçtiğini hatırlatan Me-
ram Belediye Başkanı Mustafa Kavuş 
ziyaretlere ilişkin yaptığı açıklama-
da şunları söyledi: “Zafer civarında 
gerçekleştirdiğimiz ziyaretler benim 
için ayrı bir anlamlı oluyor. Geçmiş 
yıllara gidip geliyoruz. Çoğu eski ama 
eskimeyen dostları ziyaret etmek sı-
la-i rahim yapmak gibi geliyor. Her 
birine sıcak karşılamaları ve samimi 
sohbetleri için teşekkür ediyorum. 
Bugünkü ziyaretlerin benim için bir 
diğer önemi de daha çok gençlerle 
bir araya gelmiş olmamız. Gençle-
rimizin bizlere gösterdiği ilgi bizleri 
ayrıca mutlu ediyor. Biz bugün kadar 
yarın için, geleceğin Meram’ını inşa 

etmek için çalışıyoruz. Gençlerimize 
güzel bir gelecek bırakmak için çaba-
lıyoruz. Gençlerimizin beklentilerini 
biliyor ve çalışmalarımızı ona göre 
şekillendiriyoruz. Gençlerimiz, gele-
cek için ektiğimiz tohumdur. Biz bu 
tohumu sulayacak, yarınlarımıza en 
güçlü şekilde hazırlanacağız. Bugün, 
gençlerimizin de bunun çok iyi far-
kında olduklarını görmüş olmaktan 
mutluyum.” diye konuştu. 

İLÇE BAŞKANI DOLULAR; 
“BAŞKANLARIMIZ

 GURURUMUZ OLDU” 
AK Parti Meram İlçe Başkanı 

Mustafa Dolular da, Başkan Mustafa 
Kavuş ile birlikte gerçekleştirdikleri 
ziyaretler hakkında yaptığı açıkla-
mada şu görüşlere yer verdi; “Konya 

Belediyelerimiz yaptıkları hizmetler-
le bizler için övünç kaynağı oldular. 
Konya Modeli Belediyecilik anlayışıy-
la şehrin dört bir yanını yatırımlarla 
donattılar. Bugün Konya sokakları-
nı alnımız ak, gururla dolaşıyorsak 
bunda en büyük paylardan biri de 
belediyelerimizin başarısı, başkanla-
rımızın özveri ile ortaya koydukları 
hizmetlerdir. Bugün vatandaşlarımız 
bizi sıcak, samimi ve güler yüzle kar-
şılıyorlarsa nedeni başkanlarımızın 
bu gayret ve azimle tesis ettikleri gö-
nül belediyeciliğidir. Bu nedenle Baş-
kanımız Mustafa Kavuş’un şahsında 
tüm belediyelerimize ve belediye 
başkanlarımıza şükranlarımı sunu-
yorum. Allah hizmetlerinin devamını 
nasip etsin.” n HABER MERKEZİ 

Müstakil Sanayici ve İşadamları 
Derneği (MÜSİAD) üyesi 220 iş in-
sanının ortak bir girişimi neticesin-
de kurulan Konya Elektrikli Araçlar 
Anonim Şirketi (KEA), şehir içi ula-
şımda emisyonu azaltmak ve çevre-
ye duyarlı bir ulaşım modeli sunmak 
vizyonuyla yüzde 100 elektrikli araç-
larla ile dakikalık araç kiralama hiz-
meti olan Spark ARI projesinin tanı-
tımını gerçekleştirdi. İlk etapta, Kent 
Plaza AVM, Bosna Hersek Mahallesi, 
Selçuk Üniversitesi ve Meram Yeni 
Yol mevkii olmak üzere Konya'daki 
4 farklı lokasyonda hizmet vermeye 
başlayacak olan Spark ARI Android 
ve iOs işletim sistemine sahip mobil 
cihazlara indirilecek uygulama ile 
kullanılabilecek. Proje aynı zamanda 
yüzde 100 elektrikli araç kiralama 
noktasında Türkiye’de hayata ge-

çirilen ilk proje netliğini de taşıyor. 
"Dakikalık Kullan Bırak" sloganıyla 

yakın zamanda Konya caddelerinde 
yerini alacak olan Spark ARI, 9-10 
Mart tarihlerinde Kent Plaza Alışve-
riş Merkezi içerisinde ziyaretçilerini 
ağırladı. 

BU AY İTİBARİYLE 
YOLLARDA OLACAK 

Araç hakkında bilgi veren yet-
kili ise Spark ARI hakkında şunları 
söyledi: “150 kilometre menzile sa-
hip yüzde 100 elektrikli aracımız, 
saatte 90 kilometreye ulaşabilmek-
te olup mobil aktivasyon ve ehliyet 
tanımıyla kullanılabilecek. Ulaşımda 
dönüşümü hedeflediğiniz projemiz 
aynı zamanda elektrikli olmasıyla 
Türkiye’de bir ilki de gerçekleştirmiş 
olacak. Araçlarımız bu ay içerisinde 
Konya’da vatandaşların hizmetine 
sunulacak.” 

 n HACER CEYLAN
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KONYA İLİ SELÇUKLU İLÇESİ SINIRLARI İÇERİSİNDE YIKIM KARARI ALINMIŞ 
YAPILARIN YIKILMASI İŞİ yapım işi 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu 
maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda 
EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN    : 2024/287691
1-İdarenin
a) Adı    : SELÇUKLU BELEDİYESİ YAPI KONTROL 
      MÜDÜRLÜĞÜ
b) Adresi   : Şeyh Şamil Doç. Dr. Halil Ürün Cd 19 42070 
      SELÇUKLU/KONYA
c) Telefon ve faks numarası : 3322243600-1097 -
ç) İhale dokümanının görülebileceği ve : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
e-imza kullanılarak indirilebileceği internet sayfası
2-İhale konusu yapım işinin
a) Adı    : KONYA İLİ SELÇUKLU İLÇESİ SINIRLARI 
      İÇERİSİNDE YIKIM KARARI ALINMIŞ 
      YAPILARIN YIKILMASI İŞİ
b) Niteliği, türü ve miktarı : 45.565,907 m3 KONYA İLİ SELÇUKLU İLÇESİ 
      SINIRLARI İÇERİSİNDE YIKIM KARARI ALINMIŞ 
      YAPILARIN YIKILMASI İŞİ
      Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı 
      içinde bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.
c) Yapılacağı/teslim edileceği yer : Selçuklu İlçe Sınırları
ç) Süresi/teslim tarihi  : Yer tesliminden itibaren 60 (Altmış) takvim günüdür.
d) İşe başlama tarihi  : Sözleşmenin imzalandığı tarihten itibaren 5 gün  
      içinde yer teslimi yapılarak işe başlanacaktır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih ve saati : 03.04.2024 - 11:00
b) İhale komisyonunun toplantı yeri : Selçuklu Belediyesi Şeyh Şamil Mah. Doç. 
(e-tekliflerin açılacağı adres)     Dr. Halil Ürün Cad. No.19 K: 3 D:31 Selçuklu 
       / KONYA
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde 
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile 
fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve 
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler 
idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat.
4.1.5. İhale konusu işte idarenin onayı ile alt yüklenici çalıştırılabilir. Ancak işin tamamı alt 
yüklenicilere yaptırılamaz.
4.1.6. Tüzel kişi tarafından iş deneyimi göstermek üzere sunulan belgenin, tüzel kişiliğin 
yarısından fazla hissesine sahip ortağına ait olması halinde, ticaret ve sanayi odası/
ticaret odası bünyesinde bulunan ticaret sicil memurlukları veya yeminli mali müşavir ya 
da serbest muhasebeci mali müşavir tarafından ilk ilan tarihinden sonra düzenlenen ve 
düzenlendiği tarihten geriye doğru son bir yıldır kesintisiz olarak bu şartın korunduğunu 
gösteren belge.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve Teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:
4.3.1. İş deneyim belgeleri:
Son on beş yıl içinde bedel içeren bir sözleşme kapsamında taahhüt edilen ve teklif edilen 
bedelin % 50 oranından az olmamak üzere ihale konusu iş veya benzer işlere ilişkin iş 
deneyimini gösteren belgeler.
4.4. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler ve benzer işlere denk sayılacak 
mühendislik ve mimarlık bölümleri:
4.4.1. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler:
11/06/2011 tarihli ve 27961 sayılı Resmi Gazetede yayımlanarak yürürlüğe giren 
"Yapım İşlerinde Benzer İş Grupları Tebliği" nde yer alan B/III Grubu işler benzer iş 
olarak kabul edilecektir.
4.4.2. Benzer işe denk sayılacak mühendislik veya mimarlık bölümleri:
İnşaat Mühendisliği Bölümü mezuniyet belgeleri ihale konusu iş veya benzer işe 
denk sayılacaktır.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek 
olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile 
imzalanarak, teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden 
gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen 
birim fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde 
verilecektir. İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme 
imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri 
tutarda geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 120 (YüzYirmi) takvim 
günüdür.
14. Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
İhalede Uygulanacak Sınır Değer Katsayısı (N) : 1
Sınır değerin altında teklif sunan isteklilerin teklifleri açıklama istenilmeksizin reddedilecektir.

YIKIM İŞLERİ YAPTIRILACAKTIR
SELÇUKLU BELEDİYESİ YAPI KONTROL 

MÜDÜRLÜĞÜ

Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de Basın: 1999544

Mehmet Tuza PAKPEN 
Mesleki ve Teknik Anadolu 
Lisesi öğrencileri, Pak-Enerji 
adıyla tasarladıkları kondis-
yon bisikleti ile spor yaparken 
elektrik enerjisi üretiyorlar. 

Öğrenciler “Yaktığın Ka-
lori Elektrik Enerjini Karşıla-
sın” sloganı ile hazırladıkları 
spor aletiyle spor yaparken 
zayıflamayı ve ihtiyaç duyu-
lan elektrik enerjisini üret-
meyi sağlıyor. Aletin çalışma 
prensibi ise pedal çevrilerek 
üretilen enerjinin bataryaya 
şarj edilmesi ile gerçekleşti-
riliyor. Aynı zamanda yenile-
nebilir bir enerji kaynağı olan 
Pak-Enerji, çevreyi kirletmi-
yor ve günün 24 saati elekt-
rik üretebiliyor. 
n HABER MERKEZİ

Pak-enerji ile elektrik enerjisi üretiyorlar Gençlerin verdiği destekten duyduğu memnuniyeti dile getiren Meram Belediye Baş-
kanı Mustafa Kavuş, “Gençlerimiz, gelecek için ektiğimiz tohumdur” açıklaması yaptı 

‘Her adımımız 
geleceğimiz için’

Türkiye’nin elektrikli kiralık 
aracı Konya’da yollarda! 
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NEÜ Nezahat Keleşoğlu Sağlık Bilimleri Fakülte İnşaatı Önü Hafriyat Kazı İşi yapım 
işi 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale 
edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye 
ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN    : 2024/286533
1-İdarenin
a) Adı    : NECMETTİN ERBAKAN ÜNİVERSİTESİ YAPI 
      İŞLERİ VE TEKNİK DAİRE BAŞKANLIĞI
b) Adresi   : Yaka Mah. Kasım Halife Sk.No:11/1 B Blok Kat:2 
      Meram/KONYA
c) Telefon ve faks numarası : 3322210655 - 3322362161
ç) İhale dokümanının görülebileceği ve : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
e-imza kullanılarak indirilebileceği internet sayfası
2-İhale konusu yapım işinin
a) Adı    : NEÜ Nezahat Keleşoğlu Sağlık Bilimleri Fakülte 
      İnşaatı Önü Hafriyat Kazı İşi
b) Niteliği, türü ve miktarı : 1 adet NEÜ Nezahat Keleşoğlu Sağlık Bilimleri 
      Fakülte İnşaatı Önü Hafriyat Kazı İşi
      Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale 
      dokümanı içinde bulunan idari 
      şartnameden ulaşılabilir.
c) Yapılacağı/teslim edileceği yer : Konya/Meram
ç) Süresi/teslim tarihi  : Yer tesliminden itibaren 45 (KırkBeş) takvim 
      günüdür.
d) İşe başlama tarihi  : Sözleşmenin imzalandığı tarihten itibaren 10 gün 
      içinde
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih ve saati : 27.03.2024 - 14:00
b) İhale komisyonunun toplantı yeri : Necmettin Erbakan Üniversitesi Rektörlüğü 
(e-tekliflerin açılacağı adres):    B Blok Toplantı Salonu
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde 
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile 
fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve 
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler 
idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat.
4.1.5. İhale konusu işte idarenin onayı ile alt yüklenici çalıştırılabilir. Ancak işin tamamı alt 
yüklenicilere yaptırılamaz.
4.1.6. Tüzel kişi tarafından iş deneyimi göstermek üzere sunulan belgenin, tüzel kişiliğin 
yarısından fazla hissesine sahip ortağına ait olması halinde, ticaret ve sanayi odası/
ticaret odası bünyesinde bulunan ticaret sicil memurlukları veya yeminli mali müşavir ya 
da serbest muhasebeci mali müşavir tarafından ilk ilan tarihinden sonra düzenlenen ve 
düzenlendiği tarihten geriye doğru son bir yıldır kesintisiz olarak bu şartın korunduğunu 
gösteren belge.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve Teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:
4.3.1. İş deneyim belgeleri:
Son on beş yıl içinde bedel içeren bir sözleşme kapsamında taahhüt edilen ve teklif edilen 
bedelin % 50 oranından az olmamak üzere ihale konusu iş veya benzer işlere ilişkin iş 
deneyimini gösteren belgeler.
4.4. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler ve benzer işlere denk sayılacak 
mühendislik ve mimarlık bölümleri:
4.4.1. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler:
Kamu İhale Kurumu'nun Yapım İşlerinde İş Deneyiminde Değerlendirilecek Benzer İşlere 
Dair Tebliğ'inde (Resmi Gazete Sayısı: 27961, Resmi Gazete Tarihi 11.06.2011) yer alan 
ve ALTYAPI İŞLERİ ana başlığı altında bulunan XVIII. GRUP: SAHA İŞLERİ Benzer iş 
olarak kabul edilecektir.
4.4.2. Benzer işe denk sayılacak mühendislik veya mimarlık bölümleri:
İnşaat Mühendisi veya Mimar
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek 
olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile 
imzalanarak, teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden 
gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, anahtar teslimi götürü bedel üzerinden vereceklerdir. İhale sonucu 
üzerine ihale yapılan istekliyle anahtar teslimi götürü bedel sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri 
tutarda geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 60 (Altmış) takvim günüdür.
14. Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
İhalede Uygulanacak Sınır Değer Katsayısı (N) : 1,20
Sınır değerin altında teklif sunan isteklilerin teklifleri açıklama istenilmeksizin reddedilecektir.

İNŞAAT İŞLERİ YAPTIRILACAKTIR
NECMETTİN ERBAKAN ÜNİVERSİTESİ YAPI 

İŞLERİ VE TEKNİK DAİRE BAŞKANLIĞI

Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de Basın: 1998334

Karatay Belediye Başkanı Ha-
san Kılca, Karataylı gençlerin sos-
yal, kültürel, eğitim ve daha birçok 
alanına dokunan başarılı çalışma-
lar yürüten Karatay Kent Konseyi 
gönüllüleriyle bir araya geldi. Baş-
kan Hasan Kılca’nın yanı sıra prog-
rama; Karatay Belediye Başkan 
Yardımcısı Osman Ciğer, Karatay 
Kent Konseyi Başkanı Abdurrahim 
Arslan, Karatay Gençlik Mecli-
si Ahmet Babuççu, Kent Konseyi 
Ortaöğretim ile Sıfır Atık Grupları 
ve okul temsilcileri ile gönüllüleri 
katıldı. 

Karatay Belediyesi Ali Ulvi 
Kurucu Gençlik Merkezi’nde ger-
çekleştirilen program, 2019’dan 
bugüne kadar Karatay Kent Kon-
seyi’nin çalışmalarını içeren bir vi-
deo gösterimiyle başladı. 

NESİLLERİMİZİN İHYASI 
VE KÖKLERİNE 

BAĞLI OLARAK YETİŞMESİ 
İÇİN ÇALIŞIYORUZ

Karatay Belediye Başkanı Ha-

san Kılca, buluşmada yaptığı 
konuşmada; Karatay Kent Kon-
seyi’nin tüm birimleriyle ve ger-
çekleştirdikleri çalışmalarla gerek 
ilçedeki gençlerin sosyal, kültürel 
ve eğitim hayatlarına gerekse de 
belediye hizmetlerine katkı sun-

duğunun altını çizdi. Başkan Ha-
san Kılca; “Karatay, kökleri çok 
derinde olan bir belde. Bizler de, 
göreve geldiğimiz günden beri bu 
aziz toprakların ilelebet Türk-İs-
lam yurdu olarak kalması adına 
büyük bir gayretin içerisindeyiz. 
Hz. Mevlana’yı, Şems-i Tebrizi’yi 
ve daha birçok şahsiyeti içerisinde 
barındıran bu güzel şehrin yeniden 
imarı ama daha önemlisi neslin ih-
yası, neslin köklerine bağlı olarak 
yetişmesi için çalışıyoruz. Bu bağ-
lamda Karatay Kent Konseyimizle, 
Gençlik ve Kadın Meclislerimizle 
ve diğer birimlerimizle el ele vere-
rek yol yürüyoruz. 

Bugün bir kez daha gördük ki 
çok iyi yoldayız. İyi ki varsınız. Siz-
lerle gurur duyuyoruz. Sizin için 
ne kadar emek versek azdır çün-
kü sizler bizim geleceğimizsiniz. 
Bugüne kadar olduğu gibi bundan 
sonra da sizler için çalışmaya de-
vam edeceğiz” ifadelerini kullandı. 
n HABER MERKEZİ 

Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet 
Pekyatırmacı, ilçede bulunan 12 dış 
mahalleyi ziyaret ederek vatandaşlar-
la bir araya geldi. 

Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet 
Pekyatırmacı, ilçenin farklı yerlerine 
ziyaretler yaparak vatandaşlarla bir 
araya gelmeye devam ediyor. Başkan 
Ahmet Pekyatırmacı, hafta sonunu 
Dağdere, Meydanköy, Biçer, Kınık, 
Bağrıkurt, Tatköy, Sulutas, Sarayköy, 
Küçükmuhsine, Ulumuhsine, Ak-
pınar ve Selahattin Mahallelerinde 
hemşehri buluşmasına ayırdı. Başkan 
Pekyatırmacı, Selçuklu Belediyesi’nin 
sunduğu hizmetleri anlatarak mahalle 
sakinlerinden gelen talep ve önerileri 
dinledi.

 “HİZMETLERİMİZİ PLANLAMAK İÇİN 
TÜM MAHALLELERİMİZİ 

ZİYARET EDİYOR VE YERİNDE 
İNCELEMELER YAPIYORUZ”

Selçuklu’da yürütülen tüm faali-
yetleri değerlendirmek için vatandaş-
larla düzenli olarak görüştüklerini ve 
onlarla bir araya geldiklerini belirten 
Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet 
Pekyatırmacı, “Merkezden uzakta bu-
lunan mahallelerimize sunduğumuz 
hizmetler bölgeye katma değer ka-
zandırıyor. Ziyaretler sırasında proje 
aşamasında olan hizmetleri de ama-
cına uygun şekilde değerlendirmeye 
alıyoruz. Yine mahalle sakinlerimizin 
ihtiyaçlarını doğrudan dinleyerek ça-
lışmalarımıza yön veriyoruz. Selçuklu 
Belediyesi olarak merkez ilçelerimizde 
yürüttüğümüz belediye hizmetlerini, 

merkezden uzaktaki mahallelerimize 
de en iyi şekilde ulaştırmaya çalışı-
yoruz. Hizmetlerimizi planlamak için 
tüm mahallelerimizi ziyaret ediyor ve 
yerinde incelemeler yapıyoruz. Bu sa-
yede bir yandan sunulan hizmetleri ve 
devam eden projeleri değerlendiriyo-

ruz, diğer yandan yeni ihtiyaçların te-
melini atıyoruz. Çalışmalarımızda bize 
her zaman sağduyuyla destek veren 
hemşehrilerime teşekkür ediyorum. 
Selçuklumuz için her zaman var gü-
cümüzle çalışmaya devam edeceğiz” 
dedi. n HABER MERKEZİ

Çanakkale Zaferi’nin 109. 
yıl dönümü dolayısıyla Bil-
gehane öğrencileri anlamlı 
bir etkinliğe imza attı. Sultan 
Alaaddin, Yavuz Sultan Se-
lim, Cemil Meriç ve Selahad-

din Eyyubi bilgehanelerinin 
iş birliğiyle hazırlanan “Dön-
meyi Düşünmeyenlerin Des-
tanı” isimli tiyatro oyununu 
sahnelendi. Selçuklu Kongre 
Merkezi’nde yoğun katılımla 

gerçekleştirilen ve Çanakkale 
şehitlerinin kahramanlıkları-
nın canlandırıldığı oyun izle-
yenlere duygu dolu anlar ya-
şatırken büyük beğeni topladı.
n HABER MERKEZİ

Bilgehaneli öğrencilerin 
tiyatrosu beğeni topladı

Karatay Belediye Başkanı Hasan Kılca, Karatay Kent Konseyi gönüllüleriyle bir araya geldi. Baş-
kan Kılca; “Neslin ihyası ve bu nesillerimizin köklerine bağlı olarak yetişmesi için çalışıyoruz” dedi

‘Neslimizin ihyası 
için çalışıyoruz’

Pekyatırmacı’dan 12 dış mahalleye ziyaret



Türkiye Özel Sporcular Spor 
Federasyonu bünyesindeki Down 
Judo Milli Takımı, 19-26 Mart'ta 
Antalya'da yapılacak Trisome 
Oyunları'nda 13 sporcunun tama-
mında altın madalya hedefliyor. 
Özel Sporcular Federasyonu Judo 
Milli Takımı Başantrenörü Hamza 
Selen, Konya kampında, dünya 
genelinde 33 ülkeden 8 branşta 
yaklaşık 600 sporcunun katılacağı 
oyunların Judown (Down Send-
romlu Çocukların Judo Eğitimi İle 
Rehabilitasyonu) alanında zirveyi 
temsil ettiğini söyledi. Salgın nede-
niyle 2020'de yapılması planlanan 
oyunların 2024'e alındığını hatırla-
tan Selen, "Aslında 2020'de 8 bran-
şta hazırlıklarımızı tamamlamıştık. 
Ancak dünyada etkili olan salgın 
nedeniyle etkinliklerin iptal edilme-
si, bizi de etkiledi." dedi.

HEDEFLERİ
 BELLİ

Organizasyonun Türkiye'de 
yapılacak olmasının kendileri açı-

sından önemini artırdığına dikkati 
çeken Selen, şöyle konuştu: "Biz 
Judown kafilesi olarak 13 sporcu 
ile 2024 Trisome Oyunları'na ka-
tılacağız. Her ne kadar söylediğim 
hayal gibi gelse de hedefimiz down 
sendromlu sporcuların olimpiyat-
ları olarak bilinen Trisome Oyun-

ları'nda 13'te 13 altın madalya 
almak. Antrenör ekibimiz çok de-
neyimli ve işini bilen kişiler. Antre-
nörlerimiz milli sporculuk geçmişi 
olan isimler. Antrenör kadromuz da 
çok güçlü, bu işe güvenen, inanan 
arkadaşlar. Bu güçlü ekiple gerek 
bireyselde gerekse takım halinde 

İstiklal Marşı'nı okutmak istiyoruz. 
Sadece judo alanında değil, Fede-
rasyon Başkanımız Birol Aydın her 
branşta şampiyonluk hedefi koy-
muştu. Biz çok iddialıyız, şampi-
yonluk hedefini kendi branşımızda 
gerçekleştireceğimize inanıyoruz."
ONLARLA BİRLİKTE OLMAK ÇOK 

GÜZEL BİR DUYGU
Judo Milli Takım Antrenörü Ca-

nan Adıgüzel Sezgin ise sporcular-
la birebir ilgilenmek gerektiği için 
sporcu sayısıyla birlikte antrenör 
sayısının da arttığını belirtti.

 Down sendromlu sporcuların 
son derece kırılgan bir ruh haline 
sahip olduğunu vurgulayan Sezgin, 
"Çok duygusallar ve çok kırılganlar. 
Aslında onlarla çalışmak istememin 
sebebi de buydu. Çok çabuk üzü-
lüp, çok çabuk mutlu oluyorlar ve 
bu durum beni çok etkiliyor. Daha 
önceki kamplarda da buradaydım. 
Onlarla birlikte olmak çok güzel bir 
duygu." ifadelerini kullandı.
n AA
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Meram’da okçular fırtına gibi esti
Meram Belediyespor, Türkiye 

Geleneksel Türk Okçuluğu Fede-
rasyonu tarafından Samsun’da 
düzenlenen Büyükler Salon Türki-
ye Şampiyonası’na damga vurdu. 
932 kişinin katıldığı turnuvada ta-
kım yeni sezonu kazandığı 4 ma-

dalya, 1 kupa ve 1 Türkiye rekoru 
ile açtı.  Türkiye Geleneksel Türk 
Okçuluk Federasyonu tarafından 
düzenlenen Büyükler Salon Tür-
kiye Şampiyonası Samsun’da 
gerçekleştirildi. 932 sporcunun 
katılımı ile yapılan şampiyonada 

Meram Belediyesporlu okçular 
turnuvaya damga vuran isimler 
oldu. 4 Madalya, 1 Kupa, 1 Türki-
ye Rekoru ile sezonu açan takım-
da yüzler gülüyor

MÜKEMMEL BAŞLANGIÇ
Ayşe Betül Pişkince (15), 

Ayşe Hümeyra Koç (16), Betül 
Rana Akınce (16)’den oluşan 
Meram Belediyespor Kız Takımı 
Türkiye Rekoru kırarak önemli 
bir başarının altına imza attı. 
Emir Soydan(16), Emirhan Ge-
rez(17), Yiğit Kozak (16)’dan 

oluşan Meram Belediyespor Er-
kek Takımı ise Türkiye 3.’lüğünü 
göğüsledi. 

Emir Soydan, bireysel erkek-
lerde de ikinci olarak gümüş ma-
dalyaya uzandı. 

Yeni sezona madalya ve ku-

palarla başlangıç yapan takım 
sporcularını ve antrenörlerini 
tebrik eden Meram Belediye 
Başkanı Mustafa Kavuş, başarı-
ların sezon boyunca devam et-
mesini temenni etti. 
n SPOR SERVİSİ

Özel sporcular madalya istiyor
Özel Sporcular Federasyonu Judo Milli Takımı Başantrenörü Hamza Selen, “Biz Judown kafilesi olarak 

13 sporcu ile 2024 Trisome Oyunları'na katılacağız. Hedefimiz ise 13 madalya almak” ifadelerini kullandı

Büyükekşi: Play-off gündemimizde değil
Avrupa Kulüpler Birliği (ECA) top-

lantısı, Türkiye Futbol Federasyonun 
(TFF) ev sahipliğinde İstanbul'da ya-
pıldı. TFF Riva Hasan Doğan Kamp 
ve Eğitim Tesisleri'nde gerçekleş-
tirilen toplantıya, UEFA Genel Sek-
reter Vekili Giorgio Marchetti, ECA 
yönetim kurulu üyeleri, TFF Başkanı 
Mehmet Büyükekşi ve yönetim kuru-
lu üyeleri ile Avrupa ve Türk kulüp-
lerinin yöneticileri katıldı. TFF Baş-
kanı Büyükekşi, "Bugün İstanbul'da 

Avrupa Kulüpler Birliği toplantısına 
ev sahipliği yapıyoruz. Bundan da 
büyük memnuniyet duyuyoruz. Av-
rupa kupalarının formatı önümüzdeki 
sezondan itibaren değişti. UEFA'nın 
genel sekreter vekili, Avrupa'daki ve 
Türkiye'deki kulüplerin yöneticileri 
burada. Onlara sunum yapılacak ve 
formatı detaylı olarak anlatacaklar." 
ifadelerini kullandı.

SON 2 YILDA YÜKSELDİK
Türk futbolunun son 2 yılda 

UEFA ülke puanı sıralamasında 
20.'likten 9.'luğa yükseldiğini ha-
tırlatan Mehmet Büyükekşi, sözle-
rini şöyle sürdürdü:

 "Gelecek sezon 5 takımla Av-
rupa kupalarında mücadele ede-
ceğiz. Beş takımımızın olması ülke 
puanı için çok daha önemli olacak. 
Ülke puanı sıralamasında 6, 7 ve 
8. takımlar arasında çok büyük 
puan farkı yok. Onları yakalaya-
biliriz. Türkiye'nin burada alacağı 

pozisyon son derece önemli. Bu 
toplantı, bundan sonra alacağımız 
pozisyon için de aydınlatıcı olacak. 
Futbolda en önemli şeylerden biri 
de yeni ilişkiler geliştirmek. Bu 
toplantıları, UEFA ve Avrupa kulüp-
lerinin yöneticileriyle ikili ilişkileri 
sağlamlaştırmak adına son derece 
faydalı görüyoruz."

4 TAKIM DÜŞECEK
TFF Başkanı Mehmet Büyükek-

şi, Süper Lig'de şampiyonluk için 

play-off sisteminin gündemlerinde 
olmadığını belirterek, şunları kay-
detti: "Şu anda lig şampiyonumuz 
Şampiyonlar Ligi'ne, Türkiye Ku-
pası'nı kazanan takım da Avrupa 
Ligi'ne katılıyor. Gelecek sezon-
dan itibaren Türkiye Kupası'nın 
formatını değiştirdik. Kupayı daha 
heyecanlı bir hale getiriyoruz. 
Hypercube şirketine Süper Lig'de 
play-off olup olmaması konusun-
da bir çalışma yaptırmıştık. Ku-

lüplerimiz çıkan play-off şartlarını 
uygun görmedikleri için de şu an 
gündemimizde play-off yok. He-
deflerimizden biri de Süper Ligi 18 
takıma düşürmek. 18 takıma düş-
tükten sonra da play-off olmadan 
yolumuza devam edeceğiz. Bu yıl 
4 takım, önümüzdeki sezon 4 ta-
kım, bir sonraki sezon da 3 takım 
düşecek ve Süper Lig ideal halini 
alacak."
n AA
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Hatayspor ve Pendikspor galibi-
yetlerini taçlandırmak, galibiyet seri-
sini sürdürmek, ligin altıyla bağlarını 
koparmak, moral ve özgüvenini daha 
yükseltmek için, Adana Demirspor 
maçı Konyaspor adına bulunmaz bir 
nimetti…

Ne yazık ki, Konyaspor bundan 
yararlanamadı…

En azından Konyaspor düşer mi, 
düşmez mi soruları da cevaplanmış 
olurdu üstelik…

Hem bu sorunun cevabı alınmadı, 
hem de Konyaspor alttakilerle minicik 
de olsa bağlarını koparamadı!

OMEROVİÇ TARTIŞILIYOR!
Göreve başladığı günden, son 

Adana Demirspor maçına kadar eleş-
tirmediğim, ama eleştirmediğim için 
de eleştirildiğim Omeroviç ile futbol 
aklımız uyuşmamasına rağmen, Alek-
sandar Stanojeviç ve Hakan Keleş ile 
bir tercih yapmam istenirse, milyon 
kere  “Omeroviç” derim…

Hataları yok mu?

Elbette var…
Teknik adamlığı tartışılır mı?
Tabii ki tartışılır…
Kişiliği ve karakteri konusunda yo-

rum yapmam mümkün değil…
Çünkü, tanımıyorum…
Hoş, kişiliği ve karakteri hiç kimse-

nin olmadığı gibi, benim de umurum-
da değil…

Konyaspor’a kazandırdıkları ve 
Konyaspor’da neler yaptığı umurum-
da…

Bütün artılarına ve eksilerine rağ-
men, vazgeçilmez olan Omeroviç de-
ğil, Konyaspor kulübüdür…

Şunu da ıskalamamak lazım; Kon-
yaspor bu lige tutunmaya çalışırken, 
kulübün yarınlarını tayin etme pozis-
yonunda bulunan adı ister Omeroviç 
olsun, ister Ali Çamdalı olsun, ister 
Guilherme olsun, bunların yaptıkları 
yanlışlara sessiz kalınmıyorsa, o ses 
çıkaranlara sitem etmemek lazım…

Taraftarlara hak vermekle beraber, 
taraftarlar da bu hakkı kendilerinde 

bulmak için, tribünlere 
dönmeli ve takıma olan 
desteklerini artırarak ver-
meli.

xxx
FUTBOL HATALAR 

OYUNU
Kim ne der bilemem, 

ama futbol hatalar oyu-
nu…

Hata yapan kaybedi-
yor, yaptıran kazanıyor!

Futbol oyunun da iyi oynayanlar, 
tribüne oynayanlar, topa daha çok 
sahip olan ve istatistiklerde de önde 
olanlar, ayakta kalanlar, ikili mücade-
leleri kazananlar, maalesef her zaman 
maçı kazanmıyorlar!

Özellikle de, ligin boyu kısaldıkça 
düşme adayı ile şampiyon adayı ta-
kımların yöneticileri de, taraftarları da 

iyi oyuna değil, iyi sonu-
ca bakıyorlar…

Tabii ki, hakem 
şansları ile futbol şans-
larına da! 

Takımlarının çok pas 
yapması, çok iyi oyna-
ması veya çok pozisyo-
na girmesi umurlarında 
değil…

Bu da Türk futbolu-
na mahsus bir olay!

Skor var, huzur var…
Skor yok, huzur yok…
Gerisi teferruat… 
Bu saptamalardan sonra Kon-

yaspor’a dönersek; Omeroviç’in pasa 
dayalı oyun anlayışının çok alıcısı ol-
madı, bundan sonra olacağını da san-
mıyorum…

Yan pas, geri pas, özellikle Kon-

yaspor gibi, acil puana ihtiyacı olan 
takımlara göre değil…

Konyaspor futbol takımını yöne-
tenler, rakip kaleye en hızlı ve en kısa 
yoldan nasıl gidilir, nasıl sonuç alınır, 
rakip nasıl oyundan düşürülür, bunlara 
kafa patlatmalılar…

Sanal alemdeki futbolla, sahadaki 
futbolun aynı futbol olmadığının farkı-
na varmalı teknik adamlar…

Böyle final maçlarında, final pasını 
iyi kullanan ile final vuruşunu iyi yapan,  
finali de, puanı da alıp götürüyor…

Adana Demirspor ve Balotelli’nin 
yaptığı gibi…

Konyaspor’un için altı puanlık final 
maçıydı…

Adana Demirspor’un 35, Kon-
yasporun 31 puanı vardı…

Konyaspor kazanmış olsaydı, farkı 
1’e inecek, biraz daha nefeslenecek ve 
hafta sonunda oynanacak Karagüm-
rük maçına çok daha özgüvenle gide-
cekti…

Ama, savunmanın hatasını affet-

medi İtalyanların hırçın çocuğu Balo-
telli ve cezayı kesti…

Konyaspor’un bu performansı, üst 
sıralar için yeter mi?

Tabii ki yetmez... 
Lige tutunacak takımlar arasında 

ismi geçmeye devam eder!
Pendikspor galibiyetinden sonra 

da, “bir galibiyetle bahar gelmez” diye 
altını çizdiğim gibi, Konyaspor’un 100 
metre engelli koşusu devam ediyor… 

Arada bir engele takılacak ve tö-
kezleyecek, ama yere kapaklanmaya-
cak…

Yere kapaklanırsa mı?
Bu engelli 100’ü tamamlayamaz!
Dolayısıyla, Konyaspor camiası, 

hiçbir mazereti dikkate almadan ve za-
man geçirmeden silkinmeli! 

Kimse kusura bakmasın, bu takı-
mın sabra ve zamana ihtiyacı yok, bu 
takımın sadece kazanmaya ve 43’ü 
görünceye kadar da küreklere asılma-
ya ihtiyacı var…

Nokta.

ADANA DEMIRSPOR’U ELIMIZDEN KAÇIRDIK

haber@konyayenigun.com
RECEP ÇINAR

S.TAKIMLAR O G B M A Y AV P
1.GALATASARAY 29 25 3 1 64 17 47 78
2.FENERBAHÇE 29 24 4 1 76 23 53 76
3.TRABZONSPOR 29 15 4 10 49 37 12 49
4.BEŞİKTAŞ 28 14 4 10 39 32 7 46
5.KASIMPAŞA 29 12 7 10 50 51 -1 43
6.BAŞAKŞEHİR 29 12 6 11 37 33 4 42
7.ÇAYKUR RİZESPOR 29 11 6 12 33 46 -13 39
8.ANTALYASPOR 29 9 11 9 33 32 1 38
9.SİVASSPOR 29 9 11 9 35 39 -4 38
10.ADANA DEMİRSPOR 29 8 12 9 42 38 4 36
11.SAMSUNSPOR 29 10 6 13 35 38 -3 36
12.ALANYASPOR 29 8 12 9 37 42 -5 36
13.KAYSERİSPOR 29 10 9 10 36 42 -6 36
14.KONYASPOR 29 7 11 11 30 41 -11 32
15.ANKARAGÜCÜ 29 6 12 11 34 38 -4 30
16.HATAYSPOR 29 6 12 11 33 40 -7 30
17.FATİH KARAGÜMRÜK 29 7 8 14 33 37 -4 29
18.GAZİANTEP 28 7 7 14 31 41 -10 28
19.PENDİKSPOR 29 6 8 15 33 61 -28 26
20.İSTANBULSPOR 29 3 7 19 22 54 -32 13

SÜPER LİG  2023-2024
PUAN DURUMU

Ondan iyisi yok!
Bu sezon Anadolu Kartalı TÜMOSAN Konyaspor’un gol yükünü Arnavut forvet Sokol Cikalleshi çekiyor. Tec-
rübeli forvet, geriye kalan haftalarda tam 11 gol birden atarak Konyaspor’u sırtlayan isim olmayı başardı

Süper Lig’de heyecan devam 
ediyor. Bu sezon Teknik Direktör 
Fahridun Omerovic, yönetimin-
de ligde kalma mücadelesi veren 
TÜMOSAN Konyaspor, geçtiğimiz 
hafta sonu MEDAŞ Büyükşehir Be-
lediye Stadyumu’nda konuk ettiği 
Adana Demirspor’u elinden kaçır-
mıştı. Yeşil beyazlılar maçta iki defa 
öne geçmesine rağmen, sahadan 
2-2 beraberlikle ayrılmıştı. Kon-
yaspor’un gollerini ise takımın tec-
rübeli forveti Sokol’dan gelmişti. 

HAFTAYA RAKIP 
KARAGÜMRÜK

Geriye kalan haftalarda Kon-
yaspor, 29 maçta 7 galibiyet, 11 
beraberlik ve 11 yenilgi aldı. Ra-
kip filelere 30 gol atan Konyaspor, 
kalesinde ise 41 gol birden yedi. 

Yeşil beyazlılar eski 11 averajda 
bulunuyor. Konyaspor topladığı 32 
puanla Süper Lig’de 14. sırada yer 
alıyor. Anadolu Kartalı haftaya ise 
İstanbul’da Fatih Karagümrük, dep-
lasmanına konuk olacak ve 3 puan 
arayacak. 

TAM 11 GOL ATTI
Yeşil beyazlıların bu sezon gol 

yükünü ise takımın en tecrübeli 
isimleri arasında yer alan Arnavut 
forvet Sokol Cikalleshi çekiyor. Sü-
per Lig’de 25 maça çıkan Sokol, 
rakip fileleri tam 11 defa havalandı-
rarak, Konyaspor’a önemli bir skor 
katkısı sağladı. Sokol attığı 11 golün 
yanı sıra, 5 gol pası vermeyi başar-
dı. Sokol, Konyaspor’da ise formu-
nun zirvesini yaşıyor. 
n SAMET AKTAŞ
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1922 Konyaspor 1 puana razı oldu
TFF 3. Lig 3. Grupta mücadele 

eden ve alt sıralardan uzaklaşmaya 
çalışan temsilcimiz 1922 Konyaspor, 
Silivrispor deplasmanından 1 puan 
koparmayı başardı. Bu sonuçla yeşil 
beyazlılar puanını 17’ye yükseltti. 
TFF 3. Lig 3. grupta heyecan devam 
ediyor. Bu sezon kümede kalma 
mücadelesi veren 1922 Konyaspor, 
Istanbul’da deplasmanda Silivrispor 
ile karşı karşıya geldi. Yeşil beyaz-
lılar zorlu deplasmandan 1 puan 
koparmayı başardı. Silivri Müjdat 
Gürsu sahasında oynanan müca-
deleye yeşil beyazlılar, Ramazan, 

Mahmuthan, Emrah Turhan, Muzaf-
fer, Hüseyin Mert Uyanıker, Hüseyin 
Aybars Tüfekçi, Mert Korkmaz, Burak 

Özsoy, Yusuf Kılıç, Mehmet Tuğrul 
Başkan ve Metehan Mustafa Molla-
oğlu ile çıktı. Maçın ilk yarısı her iki 

takımda net pozisyonlar üretemedi.
HAFTAYA BAY 

GEÇIYOR
1922 Konyaspor, karşı kalede et-

kili bir pozisyon üretemedi ve ilk yarı 
0-0 sona erdi. Maçın ikinci yarısında 
ise Silivrispor 66’da 10 kişi kaldı. Ra-
kibinin 10 kişi kalmasını değerlendi-
remeyen 1922 Konyaspor, zorda 
olsa hanesine altın değerinde 1 puan 
kazandırdı. Müsabaka 0-0 sona erdi. 
Yeşil beyazlılar haftayı ise bay ge-
çecek. Daha sonraki hafta ise 1922 
Konyaspor, Bayburt’u konuk edecek. 
n SPOR SERVİSİ

Arda Güler, İspanya’da ilk golünü attı
Real Madrid'de forma giyen 

milli oyuncu Arda Güler, Celta 
Vigo filelerini havalandırarak, 
Ispanya kariyerindeki ilk golünü 
kaydetti. La Liga'nın 28. hafta-
sında Real Madrid, sahasında 
Celta Vigo'yu konuk etti. Madrid 
ekibi 21. dakikada Junior Vini-
cius'un golüyle 1-0 öne geçti ve 
ilk yarı bu skorla sona erdi. 79 

dakikada Vicente Guaita ve 88. 
dakikada Carlos Dominguez Ca-
ceres'in kendi kalelerine attığı 
gollerle skor 3-0'a geldi. 89. da-
kikada Vinicius Jr'ın yerine oyu-
na giren Arda Güler, 90+4. daki-
kada attığı golle skoru belirledi. 
Genç yıldız Arda Güler, böylece 
Real Madrid formasıyla ilk gol 
sevincini yaşadı.n SPOR SERVİSİ

Konyaspor Basketbol’da 
yüzler gülüyor

Konyaspor Basketbol bu hafta çok kritik bir galibiyete imza attı. Konyaspor 
Basketbol, evinde konuk ettiği Gölbaşı Belediyesi TED Ankara Kolejliler’i 90-
73 mağlup ederek tam 5 maç sona galip gelmeyi başardı. Alınan bu kritik 
galibiyet Konyaspor camiasında moralleri yükseltti. Önceki maçlarda son 
saniyelerde yediği basketler ile galibiyet kaçıran Konyaspor Basketbol, diğer 
maçlara göre bu kez daha istekli ve arzulu olması dikkatlerden kaçmadı. Dev 
Kartallar, Türkiye Erkekler Basketbol 1.Ligine 28. hafta maçında Ankara tem-
silcisi Gölbaşı Belediyesi TED Ankara Kolejliler’i taraftarı önünde yenmeyi 
başararak diğer maçlar için umut verdi. Yeşil beyazlılar ligde 11. Galibiyetini 
aldı. Dev kartallar haftaya ise 77 Yalova’ya konuk olacak.  n SPOR SERVİSİ



Doğup büyüdüğü topraklar-
dan Konya’ya lise eğitimini 
almak için gelen Sudanlı Ha-
zim Salaheldin, lise eğitimini 
bitirdikten sonra Türkiye’de ya 
da başka bir ülkede Hukuk Fa-
kültesi okumak istediğini ifade 
etti. Sakin ve kalabalık olma-
yan şehirleri sevdiğini ifade 
eden Salaheldin, Konya’nın da 
bu özelliğinden ötürü eğitimi 
için tercih ettiğini ifade etti. 
Öncelikle sizleri tanıyabilir 
miyiz?
Benim adım Hazim Salahel-
din, Sudanlıyım, 4 senedir 
Türkiye’deyim.  Uluslararası 
Mevlana Anadolu İmam Hatip 
Lisesinde lise eğitimimi sürdü-
rüyorum. 
Konya’yı eğitim için tercih et-
menizdeki sebep nedir? Konya 
ile ilgili görüşleriniz nelerdir?
Ben sakin ve kalabalık olma-
yan şehirleri severim. Bizzat 
biz ülkemizden eğitim almak 
için geldik fazla gezmek ve za-
man kaybetmek için gelmedik, 
bunun için Bana verilen se-
çeneklerden Konya'yı seçtim. 
Konya’da hocalarım ve arka-
daşlarım Bir gün bile yabancı 
gibi hissettirmediler bana, Su-
dan’ı aratmadılar, dışlamadı-
lar, ayrımcılık yok, ırkçılık yok. 
Buradaki herkes kardeşim gibi. 
Kendimi öz memleketimde 
hissediyorum. 
Konya’da eğitimini tamamla-
dıktan sonra ne gibi hedefle-
riniz var?
Konya'da eğitimimi tamam-
ladıktan sonra Türkiye’nin 
içinde veya dışında iyi bir Üni-
versite’de hukuk okumak isti-
yorum.
Ülkenizin kültürü ve yaşantısı 
ile ilgili bilgi verir misiniz?
Sudan'ın Mısır'ın güneyinden 
Orta Afrika'nın tropik bölge-
lerine kadar geniş bir alana 
yayılması, çeşitli etnik köken-

lerin, kültürlerin ve dinlerin 
varlığına yol açmıştır ancak 
Sudan nüfusunun çoğunluğu-
nun, özellikle de orta kesim-
lerinin kültürel arka planını 
İslam oluşturmaktadır. Kuzey 
kesimleri, Sudan'ın güneyi, 
güneydoğusu ve batısı ise saf 
Afrika kültürlerinden oluşuyor, 
gerçi İslam biraz karıştırmış. 
Aşağıdaki noktalar Sudan'da 
yaygın olan bazı kültürel teza-
hürlere değinmektedir:
Eğitim: Sudanlılar eğitime ilgi 
duyuyor ve öğrenene saygı ve 
takdir gösteriyorlar, dolayısıyla 
Sudan toplumunun çoğunluğu 
eğitimli.
Saygı: Sudan halkının tüm sos-
yal ilişkilerinde saygı önemli 
bir unsurdur. Kültürel bilgi, 
deneyim ve bilgelik kaynağı 

oldukları için öğretmenlere ve 
aile üyelerine, özellikle de yaş-
lılara saygı gösterilmelidir.
Yemek: Sudan yemek sofra-
larında balık ve tavuğun yanı 
sıra kuzu ve dana eti gibi et 
açısından zengin kızarmış ye-
mekler bulunur ve yerel ek-
mek de yenir. Çay ise Sudan 
kültürünün vazgeçilmez bir 
parçasıdır, özellikle sabahleyin 
sütlü çay içmek.
Türkiye ile görüşleriniz neler-
dir?
Türkiye Allah'ın yeryüzündeki 
cennetidir ve onu ikinci vata-
nım olarak görüyorum ve kal-
bime en yakın ülkelerden biri 
çünkü Türkiye'ye geldiğimde 
çocuktum ve bu ülkede büyü-
düm ve bu ülkede yaşadım ve 
hala yaşıyorum hayatımın en 

güzel günleri. Türkiye'ye gel-
diğimde kendimi yabancı gibi 
hissetmedim, Türk insanı cö-
mert ve neşeli insanlar olduğu 
için kendimi ülkemdeymişim 
gibi hissettim. Şu anda liseyi 
Türkiye'de okuyorum ve eğiti-
mime burada devam etmek is-
tiyorum, üniversiteyi bitirdik-
ten sonra memleketim Sudan'a 
dönüp ülkeme hizmet etmek 
istiyorum ama Türkiye sonsu-
za kadar kalbimde kalacak.
Ülkenizde Ramazan’da neler 
yapılıyor? Ne tür hazırlıklar 
yapılıyor?
Sudan'da Ramazan ayı gele-
neklerini tek bir ana başlıkta 
özetlemek istersek hepsinin 
tek bir değerden, yani “katılım-
cılık”tan kaynaklandığını görü-
rüz. Sudan halkının dışarı çıkıp 
bir araya gelerek "Ramazan 
Berş" olarak adlandırılan ma-
hallenin sokaklarında oruçları-
nı açarken, mübarek Ramazan 
ayında katılım ve şefkat Su-
dan geleneklerinin en önemli 
anahtarları arasında yer alıyor. 
Palmiye yapraklarından yapı-
lan popüler bir halı türü olan 
sokaklara, evlere ve tarlalara 
yayılıyor.  Aynı zamanda ana 
yollara, özellikle de farklı köy 
ve şehirleri birbirine bağlayan 
seyahat yollarına kadar uzanı-
yor, burada köylüler yollarda 
oruç tutan yolculara yiyecek 
sağlamak için yarışıyorlar, yolu 
kapatıyorlar ve arabaları durup 
kahvaltı için inmeye zorluyor-
lar. Çay ve kahve içerek akşam 
namazına genellikle gruplar 
halinde gidiyorlar.  Kutsal ayın 
sonu yaklaşırken ve özellikle 
de ayın son perşembe günü 
Sudanlı aileler, ölenlerin ruh-
larına verilen bir tür hayır ku-
rumu olarak genellikle ailele-
rin ve komşuların, özellikle de 
küçük çocukların davet edildiği 
büyük ziyafetler düzenler.

Uluslararası Mevlana Anadolu İmam Hatip Lisesinde lise eğitimini sürdüren Hazim Salaheldin, Konya’da ol-
maktan duyduğu memnuniyeti dile getirirken, hedefini ise iyi bir üniversitede hukuk okumak olarak açıkladı

‘Kendi memleketimde gibiyim’

Muhammed Esad Çağla

Hazim Salaheldin




